
cena 110 dinarjev 
številka 44(848) 

glasilo socialistične zveze delovnega ljudstva velenje titovo velenje, 6. novembra 1986 

Stane Dolane in Milan Kučan v Gorenju 

JESEN JE VEDNO ZNOVA LEPA, s 
svojimi protestnimi barvami, s svojimi bo-
gatimi pridelki. Pa z listjem, ki tako prijet-
no šelesti, ko hodiš po njem . . . 

Lepa je tudi zato, ker ji sledi zima, ki bo 
neusmiljeno prekrila vso to lepoto s sne-
gom. Mladi v parku ob Paki lovijo še zad-
nje lepo vreme. Kako dolgo še? 

Uspela 11. razstava dosežkov in razvojnih hotenj Gorenja 

Nov dokaz nenehnega razvoja 
Od 20. do 31. oktobra je bila v 

velenjski Rdeči dvorani že tradi-
cionalna razstava dosežkov in raz-
vojnih hotenj poslovnega sistema 
Gorenje. Razstavo je obiskalo nad 
4.000 poslovnih partnerjev iz do-
movine in tujine, ogledali pa so si 
jo tudi delavci Gorenjevih tovarn 
in njihovi družinsk člani ter števil-
ni drugi, ki jih je zanimala pred-
stavitev današnjega in jutrišnjega 
Gorenja. 

»Predstavitev proizvodnega 
programa, novosti leta 1987 in 
pogleda v prihodnost, to je dol-
goročne vizije razvoja Gorenja, 
je bila nadvse uspešna,« je oce-

nil letošnjo 11. Gorenjevo razsta-
vo Joško Vučemilo, predsednik 
poslovodnega odbora Gorenje 
Commerce. Na razstavi so s kup-
ci proizvodov in dobavitelji re-
produkcijskega materiala ter se-
stavnih delov sklenili številne 
pogodbe za leto 1987. Sicer je bi-
lo tudi letošnje srečanje z doma-
čimi in tujimi poslovnimi part-
nerji prikaz proizvodnih novosti 
prihodnjega leta; dobavitelji so 
lahko spoznali, s kakšno proiz-
vodnjo sestavnih delov in doba-
vami reprodukcijskega materiala 
bodo morali slediti Gorenjevo 
proizvodnjo. 

Številni obiskovalci razstave 
pa so se nasploh lahko prepriča-
li, da Gorenje nenehno inovira, 
dopolnjuje in razvija vse proiz-
vodne programe. Na tokratni 11. 
razstavi je bilo predstavljenih 
okrog 1.000 Gorenjevih izdelkov, 
od tega več kot 200 novosti ozi-
roma proizvodnih in tehnoloških 
inovacij. Tako so si obiskovalci 
sami lahko ustvarili podobo o 

M O D E R N O J E 

IZ E L K R O J A J E 

današnjem in jutrišnjem Gore-
nju. 

Pomembno je, da je Gorenje 
že drugo leto v okviru razstave 
dosežkov in razvojnih hotenj 
omogočilo predstavitev gospo-
darstva občin Velenje in Mozirje, 
prvič pa so predstavili tudi žetev 
inovacij Šaleško savinjskega go-
spodarstva. Gorenjevo razstavo 
pa so spremljale številne kultur-
ne, športne in druge prireditve. 

Občina Velenje 

Zadovoljiv 
izvoz 

Izvozno uvozna gibanja 
velenjskega gospodarstva so 
zadovoljiva. V devetih mese-
cih so naše organizacije zdru-
ženega dela izvozile za 3,9 
odstotkov več blaga in stori-
tev kot v enakem obdobju la-
ni. Nekoliko je upadel kon-
vertibilni izvoz in sicer za 2,7 
odstotka. Pomembno smo v 
tem obdobju znižali uvoz, za 
okoli 14,5 odstotkov, od tega 
se je izvoz s konvertibilnega 
področja zmanjšal za dobrih 
5 odstotkov, v klirinškega pa 
za 52 odstotkov. Manjši uvoz 
seveda ugodno vpliva na po-
kritost uvoza z izvozom, ki jo 
dosegamo ob koncu septem-
bra kar z indeksom 118.9. 

(mz) 

Za 16.5 
milijard izgub 

Gospodarstvo občine Velenje 
se še naprej otepa z izgubami. Te 
so bile ob koncu letošnjih deve-
tih mesecev kar za 266 odstotkov 
višje kot v enakem obdobju lan-
skega leta. Kar 95 odstotkov iz-
gub odpade na Rudnik lignita 
Velenje in Šoštanjske Termoe-
lektrarne, izgubo pa so izkazale 
še Gorenje Elektronika široke 
potrošnje (807 milijonov dinar-
jev) in Inženiring (31 milijonov 
dinarjev). Skupno je izkazalo go-
spodarstvo občine Velenje ob 
koncu septembra za 
16.572.849.000 dinarjev izgub. 

(mz) 

Radio Velenje in ZKO Velenje 

0 kulturi v živo 
Radio Velenje in zveza kulturnih organizacij občine Velenje 

bosta pripravila oddajo v živo. Ta bo v sredo, 12. novembra. 

Na njej bodo sogovorniki spregovorili o kulturnem trenutka 
v naü občini, poskušali odgovoriti na vprašanje, ali bomo name-
nili prednost množičnosti ali kakovosti, ustvarjalnosti, novo-
stim, . . . kakšna naj bi bila vloga zveze kulturnih organizacij v 
občini, strokovni kader (mentorji posameznih področij) in izo-
braževalne oblike, materialno vrednotenje kulture, informira-
nost, literatnra na področju ljubiteljske dejavnosti, gostovanja, 
medobčinski programi, . . . To je seveda samo nekaj tem, o kate-
rih bodo spregovorili naši gostje v studiu. Preostale pa boste lah-
ko predlagali vi, kajti oddaja je v živo. 

Svoja vprašanja o vsem, kar vas zanima na kulturnem po-
dročju, lahko sporočite po telefonu na številki 855-963 že od 
16JO dalje. Od 17. do 18. pa boste lahko vprašanja postavljali 
tudi v živo. 

Šalesška dolina 

Niizka industrijska 
proizvodnja 

Lanni v tem času v občini 
Velenjnje nismo bili zadovoljni 
z gibamnjem industrijske pro-
izvodrinje, vzrokov za nezado-
voljstvtvo pa je letos še več. Ta 
je bilala namreč ob koncu sep-
tembrara v primerjavi z enakim 
obdob)bjem lanskega leta nižja 
skoraj ij za 10 odstotkov, tak-
šne trerende pa beležimo kar v 
vseh d dejavnostih. 

V SI Sloveniji so v tem času 
bistvereno ugodnejša gibanja 
industistrijske proizvodnje, ta 
je pororastla za 1,6 odstotka, v 
Jugosbslaviji pa je porastla in-
dustrijrijska proizvodnja kar za 

itotka. 
NeTtel6a\iko sicer ohrabruje po-

datek, da industrijska proizvod-
nja v občini Velenje v zadnjem 
obdobju vendarle narašča. Tako 
je bila v mesecu septembru za 
dobrih 21 odstotkov višja kot av-
gusta in 8 odstotkov višja kot 
septembra lani. 

Ob tem je treba povedati, da je 
v elektrogospodarstvu proizvod-
nja nižja zaradi ugodnih hidro-
meteoroloških razmer, rudarji z 
izkopom premoga ne dosegajo 
lanskoletne višine, vendar pa do-
segajo plan, v Gorenju pa se v 
nižji proizvodnji odraža prenos 
proizvodnje hladilnikov v Bihač. 

Za letos smo načrtovali v obči-
ni Velenje 2,9 odstotno rast indu-
strijske proizvodnje, ki pa je 
kljub temu, da bo ta naraščala, 
tudi preostala meseca letošnjega 
leta ne bomo mogli doseči.(mz) 

Več ljudi naredilo manj? 
Delegati skupščine Občin-

ske skupnosti za zaposlova-

nje so na zadnji seji kot 

osrednjo točko obravnavali 

Poročilo o uresničevanju ka-

drovske reprodukcije v občini 

Velenje za devet mesecev le-

tošnjega leta. 

Analiza je bila narejena 

za obdobje, ko v občini bele-

žimo precej neugodna gospo-

darska gibanja. Fizični ob-

seg proizvodnje je manjši kot 

lani v enakem obdobju, 

zmanjšal pa se je tudi delež 

akumulacije. Ob vsem tem 

pa se je število zaposlenih 

povečalo za 1,3 odstotke, kar 

z drugimi besedami pomeni, 

da je več ljudi naredilo mani. 

K vsemu temu pa se pri-

družuje še izredno visoka 

stopnja fluktuacije. Organi-

zacije združenega dela so v 

devetih mesecih razpisale 

kar 2794 prostih delovnih 

mest, le deset odstotkov tega 

števila so dodatne zaposlitve, 

vse drugo je nadomeščanje. 

Ob tem pa delovne organiza-

cije,ki iščejo kader, tega ne 

dobijo. V globalu je pokritost 

razpisanih potreb 72 odstot-

na, najbolj pa skrbi ta pokri-

tost na VII. stopnji strokovne 

izobrazbe (rang dipl. ing.), 

kjer je pokritost le 28 odstot-

na. 

Na skupnosti za zaposlo-

vanje že nekaj časa opozar-

jajo na nov pojav na področ-

ju zaposlovanja, opozarjajo 

namreč na dejstvo, da kader, 

ki bi ga najbolj potrebovali, 

beži iz doline. Verjetno je 

brez globlje analize težko go-

voriti o vzrokih za odhajanje 

tega kadra, kije še pred leti 

prihajal v dolino, vendar pa 

na skupnosti na podlagi po-

datkov menijo, da je težava 

predvsem v nagrajevanju ozi-

roma nenagrajevanju in ne-

pravilnem vrednotenju zna-

nja. 

Se pred tremi meseci je po-
dobna analiza opozarjala na ve-
lika odstopanja od načrta zapo-
slovanja predvsem zaradi preve-
likega zaposlovanja nekvalifici-
rane delovne sile. Ob devetih 
mesecih lahko ugotavljamo, da 
se je stanje nekoliko izboljšalo, 
še vedno pa je precej visoko — 
43 odstotkov vseh zaposlitev. 

Pa ob teh podatkih ne bomo 
spet začeli govoriti o prestruktu-
riranju ter o vlogi strokovnih ka-
drov pri tem. Čeprav bi morali 
nekateri to slišali večkrat, da bi 
se jih prijelo enkrat. 

M. Krstič-Planinc 

s 

»Gorenjeve izkušnje 
uveljaviti tudi drugod 
po Jugoslaviji!« 

Član Predsedstva SFR Jugoslavije Stane Dolane in predsednik 
Predsedstva CK ZKS Milan Kučan sta v petek, 31. oktobra, obiskala 
sestavljeno organizacijo združenega dela Gorenje. Najprej sta si ogleda-
la proizvodnjo v več Gorenjevih tovarnah, zatem sta se sešla s predstav-
niki Gorenja in občine Velenje, ob koncu obiska pa sta si ogledala tudi 
razstavo dosežkov in razvojnih hotenj Gorenja v velenjski Rdeči dvorani. 

Milan Kučan pa je med dru-
gim opozoril, da so se slovenski 
komunisti v kongresnih doku-
mentih zavzeli za sodobno socia-
listično družbo, ki bo zdržala 
konkurenco razvoja in vključeva-
nja v mednarodno tržišče in ki 
bo sposobna za izzive 20. stole-
tja. Pomembno je, da primer Go-
renja kaže, da je mogoče uresni-
čiti ta ambiciozni cilj. Gorenje je 
torej znanilec novega časa, doka-
zuje, da je mogoče v vsesploš-
nem tarnanju samo o težavah, s 
spremenjeno filozofijo in z no-
vim načinom razmišljanja, zago-
tavljati nemoteno poslovanje in 
razvoj. Ko je govoril o aktualnih 
nalogah ZK je Milan Kučan 
poudaril, da bi morali komunisti 
probleme na mikrodružbeni ra-
vni, na ravni proizvodne celice 
oziroma velikega sistema, pove-
zati s procesi in tokovi, ki so v 
družbi in se do njih kritično in 
argumentirano ustvarjalno opre-
deliti. Opozoril pa je tudi na po-
membnost motivacijskih siste-
mov, tako za gospodarske sub-
jekte kot za delavce, za produ-
ktivnejše in učinkovitejše delo. 

Po ogledu razstave Gorenjevih 
dosežkov in razvojnih hotenj pa 
je Stane Dolane, član Predsed-
stva SFR Jugoslavije med dru-
gim dejal: »Letošnja razstava 
Gorenja opravičuje svoj naziv, to 
je resnično pogled v prihodnost. 
Preseneča in obenem dokazuje, 
sposobnost Gorenja, da se vklju-
či v moderno poslovno ekonomi-
ko in da osvaja nove tehnologi-
je!« 

Med pogovorom so predstav-
niki Gorenja seznanili gosta o 
aktivnostih in uspehih pri uresni-
čevanju sanacijskih programov, 
o novi poslovni filozofiji in raz-
vojni viziji tega poslovnega siste-
ma, nadalje o družbenoekonom-
skih odnosih in položaju delavca 
ter o aktivnostih ZK. 

Stane Dolane je v razgovoru 
med drugim poudaril, da je Go-
renje uspelo odpraviti slabosti, s 
katerimi se je soočalo zadnja le-
ta, predvsem zaradi tega, ker je 
povezalo ekonomski interes z in-
teresom delavca, ker je izhajalo 
iz samoupravnega odnosa in 
uveljavljalo značilnosti sodobne-
ga gospodarstva. Zato bi bilo do-
bro, če bi Gorenjeve izkušnje 
zadnjega obdobja uveljavili tudi 
drugod po Jugoslaviji, saj je Go-
renje dokazalo, da je mogoče 
uspešno poslovati in napredovati 
tudi v razmerah, v kakršnih smo. 
Po besedah Staneta Dolanca pri-
haja v zadnjem času v Jugoslaviji 
vse bolj do izraza interes napred-
nega gospodarstva, ne glede na 
meje družbenopolitičnih skupno-
sti. Skupni interes najdejo pred-
vsem produktivne ..in izvozno 
usmerjene delovne organizacije. 
Zato bo treba združevanje zna-
nja iti sredstev, posebej tudi za 
skupni nastop na tujih tržiščih, 
še bolj uveljavljati. 

Siceir pa po besedah Staneta-
Dolanca brez reda, discipline in 
odgovornosti, seveda v okviru 
naših zakonov in samoupravnih 
norm, ni in ne more biti ne sa-
moupravljanja in ne rezultatov 
dela. 
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Takšna gneča je na parkirnem prostoru vsak dan 

V središču Titovega Velenja 

Kako rešiti zmedo na parkiriščih? 
V središču Titovega Vele-

nja, predvsem v bližini trgo-
vin in drugih družbenih ob-
jektov, je mnogo premalo 
parkirišč. Zato ni redkost, da 
občani puščajo svoje jeklene 
konjičke tudi na mestih, ki so 
zaščitena, ali je parkiranje na 
njih z odlokom prepoveda-
no. Velikokrat se zgodi, da z 
nepravilnim parkiranjem 
onemogočajo vožnjo pred-
nostnim in dostavnim vozi-
lom, pa tudi osebnim vozi-
lom bližnjih stanovalcev. Res 
je, da bi z več reda na parki-
riščih lahko brez vroče krvi 
rešili prenekatero zmedo, žal 
pa so prav tisti, ki so za reši-
tev teh vprašanj najbolj od-
govorni, največkrat tiho. Ne-
kateri tiišni sveti so to vpra-
šanje rešili tako, da so eno-
stavno zaprli parkirišča z ve-
rigo in s tem smatrali, da so 
problem za vedno rešili. Ob 
tem je dokazano, da ta reši-
tev ni najbolj učinkovita. 

Čeprav slovenski rek pra-
vi, da ena lastovka še ne pri-
ne'se pomladi, sta se hišni 
svet na Cankarjevi 2 in Emo-
nin kmetijski kombinat Ptuj 
— Tržnica Titovo Velenje le 
odločila, da s skupnimi pri-
zadevanji z vsemi ostalimi 
prizadetimi najustrezneje re-
šita parkiranje ob Tržnici, 

Eri, sodišču, družbeno-politi-
čnih organizacijah in drugih. 
Tu, zlasti ob konicah, ob so-
botah in okrog petnajstega v 
mesecu nastane prava parkir-
na zmeda. Sem parkirajo av-
tomobile, ki tu nimajo kaj 
iskati, obračajo in parkirajo 
lastniki tovornjakov, ki ne 
dostavljajo blaga in podob-
no. Vse to je hišni svet na 
Cankarjevi 2 in Tržnico 
spodbudilo, da sta sklicala 
razširjen sestanek s predstav-
niki vseh prizadetih, udeležili 
pa so se ga tisti, ki bi naj to 
vprašanje rešili tudi po stro-
kovni plati. Osnovni namen 
sestanka je bil kako prakti-
čno in na najbolj ustrezen 
način rešiti parkiranje, ven-
dar so bila mnenja na sestan-
ku zelo različna. Razpravljal-
ci so namreč zagovarjali vsak 
svoje stališče, kar ni prispe-
valo k skupni rešitvi. Nekdo 
je celo predlagal, da naj bi na 
Tržnici prenehali z malicami 
in podobno. Kljub temu sta 
sklicatelja zbrala nekaj kon-
kretnih rešitev, ki bodo, tako 
vsaj upamo, naredile več re-
da na tem parkirišču. 

Poglejmo nekaj teh rešitev. 
Na križišču Kidričeve in Pre-
šernove ulice bodo na vid-
nem mestu postavili opozo-
rilni znak, da smejo na Pre-

šernovo ulico le dostavni to-
vornjaki za Tržnico, Ero in 
druge; označili bodo parkir-
ne prostore za stranke trgo-
vin in ustanov; kar bo možno 
šele takrat, ko bodo hišni 
sveti Cankarjeve 2, 4 in 6 ure-
dili svoje parkirne prostore; 
omejili bodo število parkirišč 
za delavce Gorenja in Proje-
ktivnega biroja in s tem spro-
stili precej parkirnih prosto-
rov; nujno bo treba organizi-
rati javno parkirno službo; 
uredili bodo parkirišča za so-
dišče in DPO in končno spre-
menili sedanji način parkira-
nja osebnih avtomobilov in 
sicer pravokotno na ulico; 
parkirišče na Cankarjevi 2 
bodo razširili za približno 
dva metra na zelenico pred 
sodiščem in s tem omogočili 
stanovalcem in drugim upo-
rabnikom varnejše parkira-
nje, dostavnim avtomobilom 
pa lažji dostop do trgovin; 
čimprej morajo postaviti na-
zaj cvetlična korita in s tem 
onemogočiti avtomobilski 
prehod do delavskega kluba 
in delavske univerze, kajti 
osrednje sprehajališče od 
Cankarjeve do zdravstvenega 
doma, naj bi bilo resnično sa-
mo za pešce. 

B. Mugerle 

Občinska konferenca ZRVS Velenje 

0 programu usposabljanja in izobraževanja 
Enodnevnega seminarja v 

Ljubljani za predsfidnike ko-
misij za idejno-politično delo 
in obrambno in samozaščitno 
usposabljanje ter za organi-
zatorje izobraževanja in 

usposabljanja rezervnih voja-
ških starešin za šolsko leto 
1986/87, so se udeležili tudi 
predstavniki velenjske obči-
ne. Seminar je sklicala repu-
bliška konferenca ZRVS, 

Brezplačna akcija 

Za večjo 
prometno 
varnost 

Svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu in združenje 
šoferjev in avtomehanikov iz Ti-
tovega Velenja bosta te dni iz-
vedla zelo koristno in povrh vse-
ga še brezplačno akcijo tehni-
čnih pregledov vseh motornih 
vozil. Namen akcije, ki bo v pro-
storih Rekove delovne organiza-
cije Avtoprevozništvo in servisi 
pod strokovnim vodstvom čla-
novSPV in ZŠAM je, da voznike 
opozorijo na bližnje zimske raz-
mere, hkrati pa je to tudi kori-
sten pregled pred morebitnim 
pravim tehničnim pregledom. 

Relativna 
brezpo-
selnost — 
1,2 odst. 

Relativna brezposelnost 
znaša v občini Velenje 1,2 
odstotka, kar pomepi, da 
preko Skupnosti za zapo-
slovanje išče delo 287 
oseb. Približno 20 odsto-
tkov vseh iskalcev zaposli-
tve razpolaga s strokovno 
izobrazbo, ki je višja od V. 
stopnje (za primerjavo — 
lani je bil ta delež 30 — 
odstoten). Ta stopnja pa 
je tudi nižja od republi-
škega poprečja. 

(mkp) 
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Objave potreb po delavcih v občini Velenje 
DELOVNA ORGANIZACIJA POKLIC IZ ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE DI NČ 

DČ 
ROK 

P OD ŠT. 
del. 

GORENJE-ELEKTRONIKA dipl. ing. elektrotehnike — samostojni razvojni tehnolog 3/4 nč 8 150.000 1 dipl. ing. elektrotehnike 
— ing. kakovosti in zanesljivosti 4 nč 8 155.000 1 
— višji razvojni konstruktor 4 nč 8 170.000 1 

SKUPNA STROKOVNA SLUŽBA SIS ZA 
nč DRUŽBENE DEJAVNOSTI prof. za umetnostno zgod. — strokovni delavec za SIS 3 nč 15 173.541 1 

DO INŽENIRING dipl. ekonomist — vodja sektorja komerciale in dipl. ekonomist 
— priprave proizvodnje VIII 5 nč 15 200.000 • 1 

GORENJE DSSS ing. strojništva — analitik zanesljivosti X nč 15 110.000 1 
GORENJE-ELEKTRONIKA ing. elektrotehnike — tehnolog 1 3 nč 8 140.000 1 
GORENJE-INTERNA BANKA ekonomist — referent plačilnega prometa 2/4 nč 8 100.000 1 
GORENJE DSSS GA strojni ali elektrotehn. — tehnolog kontrole kakovosti 1 nč 8 118.000 3 
GORENJE DSSS GA strojni ali elektrotehn. — precizni merilec 4/5 nč 8 127.000 1 
GORENJE DSSS GA strojni ali elektrotehn. 

ali IV. st. tehnične usm. - kontrolor ZSP 2/4 nč 127.000 4 
GORENJE DSSS GA elektro ali strojni teh. — laboratorijski tehnik 4/5 nč 8 110.000 3 
GORENJE-ELEKTRONIKA ključavničar — vzdrževalec 1 nč 8 78.500 1 
GIP VEGRAD TOZD VEMONT avtomehanik — avtomehanik — šofer 2 nč 8 100.000 1 
TERMOELEKTRARNA tesar — tesar 2 nč 15 95.000 1 
ZDRAVILIŠČE TOPOLŠICA čuvaj — varnostnik — čuvaj — vratar X nč 8 100.000 1 
GORENJE DSSS varnostnik — varnostnik samostojni 2 nč 8 86.000 1 
ELKROJ ŠOŠTANJ konfekcijski šivalec — konfekcionar X nč 8 92.000 15 
ZDRAVILIŠČE TOPOLŠICA pomožni delavec — pomivalka X nč 8 72.000 1 
DO INŽENIRING delavec brez poklica — snažilka X nč 8 56.000 1 
GORENJE DSSS delavec brez poklica — varnostnik 1. 1 - 2 nč 8 65.000 1 
GORENJE-ELEKTRONIKA delavec brez poklica — vstavljalec manj zahtevne plas. X nč 8 65.000 2 delavec brez poklica 

— transporter-dispečar X nč 8 65.000 1 
PETKOVŠEK ANICA-IZDELOVANJE > 

8 NAPISANIH TABLIC delavec brez poklica — graverstvo—sitotisk X nč 8 80.000 1 

LEGENDA: DI = delovne izkušnje, NČ = nedoločen čas, DČ = določen čas, ROK P — rok prijave, OD = osebni dohodek, ŠT. DEL. = število delavcev 

Zato bo zelo koristno, če si bo-
mo vzeli čas in vozilo pripeljali 
na brezplačni pregled v prostore 
APS-a. Kdaj pregledi bodo, bo-
do vozniki pravočasno obvešče-
ni- (b. m.) 

udeleženci pa so največ časa 
namenili programu usposa-
bljanja do konca letošnjega 
leta in za leto 1987. Sprego-
vorili so tudi o organizacij-
skih nalogah, o tem kako jih 
uresničiti in kakšne teme naj 
bi obravnavali pri izobraže-
vanju. Dogovorili so se tudi, 
da naj vsaka občinska konfe-
renca na podlagi sprejetih 
programov in dogovorov na 
seminarju pripravi lastne 
programe. (b. m.) 

Kostanjev piknik 
Letos so se delegati za telesno 

kulturo, iz naše KS dogovorili, 
da bi bilo dobro imeti kostanjev 
piknik, kjer bi še bolj utrdili naše 
sosedske vezi. In ker imajo tudi 
naši starši kdaj pa kdaj kakšno 
pametno idejo, so bili glavni or-
ganizatorji tega srečanja. 

Oboroženi z vrečami kostanja, 
surovim seveda, praznimi kozar-
ci in polno mero dobre volje, 
smo prišli v soboto popoldne na 
grad. Pričakaka nas je teta jesen, 
pečen kostanj in glasba neimeno-
vanega tria. Radovednost je pri-
vabila skoraj vse krajane KS Sta-
ro Velenje. 

Zabavali smo se z raznimi dru-
žabnimi igricami. S smehom in 
ploskanjem smo bodrili tekmo-
valce na hoduljah, ki so si svoje 
nagrade res pošteno prislužili. 
Tudi najmanjši so prispevali svoj 
delež. Največ aplavza je požel 
najmlajši Mitja, ki je brez treme 
pogumno stopil pred mikrofon. 
Ce kdo misli, da so bile tekmo-

valke prikrajšane za svoj del, se 
pošteno moti. Ker niso vedele 
kaj jih čaka, se jih je mnogo pri-
javilo za naslednjo igro. Njihova 
naloga je bila napihniti balon s 
»pumpico«, ki so jo položile na 
stol, ter z vsedanjem nanjo napi-
hovale balon. Najtrša borba je 
bila v vlečenju vrvi med mladinci 
in starejšimi občani. Po dolgo-
trajnem trudu so bili mladinci 
poraženi. Vendar poraženi niso 
ostali brez nagrad, kajti obrtniki 
so hoteli prispevati svoj delež in 
s svojimi izdelki razveselili vse 
tekmovalce. Medtem ko so se 
starejši preizkušali v svojih pev-
skih sposobnostih, smo izbirali 
najstarejšega obiskovalca in obi-
skovalko piknika. 

Piknik je uspel, zato naj bo le-
tošnjim organizatorjem v hvalo, 
naslednjim organizatorjem pa za 
vzgled. 

Nataša Grobelnik 
Vesna Gams 

Ljubljanska c., 
Titovo Velenie 

Invalidi športniki nizajo 
uspehe 

Kegljači društva invalidov Ve-
lenje so na republiškem prven-
stvu v Ljubljani osvojili drugo 
mesto in le za malenkost zaostali 
za zmagovalci. Ob tem velja pou-
dariti, da je bila edino velenjska 
ekipa sestavljena s tekmovalci 
različnih kategorij invalidnosti, 
kot terjajo pravila. Teh pa orga-
nizatorji niti ne berejo, kaj šele 
spoštujejo. Kegljači so nastopili 
tudi na medregijskem tekmova-
nju v borbenih igrah in zmagali 
ter si s tem priborili pravico na-
stopa na republiškem prvenstvu, 
ki bo ta mesec v Grosuplju. Na-
stopili so Šehič, Hribernik, Go-
lob, Božo in Ferdo Komljenovič, 
Zdovc in Tratnik, ki je bil kot 
najtežji invalid tudi najbolj za-
služen za zmago. 

Škoda je, da tudi letos zveza 
društev invalidov Slovenije ni 
sposobna izvesti že razpisanih in 
načrtovanih prvenstev v ribolovu 
in plavanju. Tako velenjski inva-
lidi, lanski republiški prvaki in 
letos najboljši na medregijskem 
tekmovanju, ne bodo imeli mož-
nosti, da bi se znova izkazali. Tu-

ODMEV! # ODMEV! 0 ODMEVI 

Slovenščina v javni rabi 

di za plavalce zveza meni, da re-
publiško prvenstvo ni potrebno, 
prav na njem pa bi bili velenjski 
plavalci prav tako najboljši. Za-
res je čudno, da se na republiški 
zvezi ne morejo dogovoriti in 
predvsem ne morejo sprijazniti z 
dejstvom, da na prvenstvih zma-
gujejo tudi invalidi iz manjših 
mest. Gojijo torej le tiste športe, 
v katerih zmagujejo invalidi 
športniki iz večjih središč. Ob 
tem je jasno, da se velenjski in-
validi lahko kosajo tudi z vrstni-
ki iz vse Jugoslavije, kar bodo 
skušali dokazati na športnem 
srečanju jugoslovanskih invali-
dov 22. novembra v Pulju. 

V teku so tudi občinska prven-
stva, ki so jih že sklenili v šahu, 
kegljanju, namiznem tenisu, ri-
bolovu in balinanju. Prvenstvo v 
plavanju so sklenili ta torek, 
množično prvenstvo v streljanju 
pa bo v soboto, 8. novembra, od 
9. do 12. in od 17. do 19. ure na 
strelišču Mroža. Bazen je invali-
dom na voljo vsak torek od 18.30 
dalje. 

—trih 

Tovarišu Danielu Vengustu 
hvala za njegovo skrb in zavze-
manje za lepo pisno in govorje-
no slovensko besedo. 

V pojasnilo javnosti pa slede-
če: Vsi delavci, ki so sprejeti na 
dela in naloge prodaje in sveto-
vanja so sprejeti v skladu s pra-
vilnikom o delovnih razmerjih, 
kateri med ostalim zahteva tudi 
strokovno usposobljenost in to 
usposobljenost si je delavka pri-
dobila z dokončano šolo trgovin-
ske usmeritve srednja trgovska 
dejavnost, šola v Celju, kjer je 
prejela ustrezno spričevalo. 

Trgovina sicer ni javna ustano-

va, strinjam pa se s tem, da kup-
ca postrežemo v lepi slovenski 
besedi. Vendar pisec očitno ne 
pozna razmer kadrovskih zasedb 
v javnih ustanovah (zdravstvo, 
šolstvo), kjer pač tam verjetno ni 
iskala zaposlitve izučena trgov-
ka, katera se je potem morala za-
posliti v Gorenju. 

Kolikor mi je znano pisec 
članka »Slovenščina v javni ra-
bi« združuje delo v »Gorenju«, 
kjer v njegovi neposredni bližini 
sestavlja štedilnike, pralne stroje, 
hladilnike na stotine takšnih, ki 
še manj obvladajo lepo pisno in 
govorjeno besedo. Ali ga tudi ti 
motijo. 

»NAS ČAS«, glasilo Socialisti-
čne zveze delovnega ljudstva Ve-
lenje, izdaja Center za informi-
ranje, propagando in založništvo 
Velenje, cesta Františka Foita 
10. 

1973 je izhajal kot štirinajst-
dnevnik »Šaleški rudar«, kot 
tednik pa izhaja »Naš čas« od 1. 
marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (direk-
tor in glavni urednik), Boris Za-
košek (v. d. odgovornega uredni-

ka), Milena Krstič-Planinc, 
Bogdan Mugerle, Janez Ples-
nik, Tatjana Podgoršek, Mira 
Zakošek (novinarji). 
Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 
Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefon (063) 853-451, 

854-761, 855-450. Brzojavni na-
slov: Informativni center Vele-
nje. 

Cena posameznega izvoda je 
110 dinarjev. Mesečna naročni-
na 410 dinarjev, letna naročnina 
za individualne naročnike je 

4.920 dinarjev, za tujino 9.100 
dinarjev. 
Ziro račun pri SDK, podružnica 
Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 
Grafična priprava, korekture, 
tisk in odprema: ČGP Večer 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in foto-
grafij ne vračamo. 
Za »Naš čas« se po mnenju se-
kretariata za informacije izvrš-
nega sveta Skupščine SR Slove-
nije, številka 421-1/72 od 8. fe-
bruarja 1974 ne plačuje temeljni 
davek od prometa proizvodov. 



6. november * t i tovo velenje IZ DELOVNIH ORGANIZACIJ * stran 3 

Obiski na Gorenjevi razstavi 
Razstavo dosežkov in razvoj-

nih hotenj Gorenja, ki je bila 
zadnjih štirinajst dni v središču 
zanimanja domačih in tujih part-
nerjev tega poslovnega sistema, 
so 29. oktobra obiskali Andrej 
Marine, član Predsedstva Slove-
nije, Miha Ravnik in Franc Hri-
bar, predsednik in sekretar RS 
ZS Slovenije s člani predsedstva 
RS ZSS. Dolfe Vojsk, podpred-
sednik Gospodarske zbornice 
Slovenije in Franc Šifkovič, 
predsednik poslovodnega odbo-
ra sozda Iskra z več člani vod-
stva Iskre. 

Andrej Marine je po ogledu 
razstave poudaril, da je vesel na-
predka Gorenja. Tudi razstava 
potrjuje upravičenost zaupanja 
slovenskega združenega dela ko-
lektivu Gorenja, ki predstavlja 
pomembno razvojno jedro Slo-
venije na zahtevnejših tehnologi-
jah, da bo uresničilo sanacijske 
naloge in preusmerilo zmogljivo-
sti na višjo tehnologijo in zahtev-
nejše programe, razumljivo ren-
tabilne in izvozno usmerjene. Po 
besedah Andreja Marinca zaslu-
ži vse priznanje odločitev, da se 
v okviru Gorenjeve razstave pri-
kaže tudi žetev inovacijske de-
javnosti gospodarstva velenjske 
in mozirske občine. Prav inovaci-
je morajo postati najbistvenejši 
sestavni del poslovne strategije 
razvoja. 

Dolfe Vojsk pa je, med dru-
gim. pohvalil Gorenje, ki je omo-
gočilo v okviru razstave dosež-
kov in razvojnih hotenj, upravi-
čeno poimenovane »Pogled v 
prihodnost«, tudi prikaz dosež-
kov in razvojnih načrtov združe-
nega dela na območju Savinjsko 

šaleške medobčinske gospodar-
ske zbornice. Sicer pa Gorenjeva 
razstava ustvarja, po besedah 
Dolfeta Vojska, tudi povsem nov 
utrip življenja v Titovem Vele-
nju. 

Miha Ravnik, Franc Hribar in 
člani predsedstva RS ZSS so si 
ogledali proizvodnjo v Tovarnah 
Gorenja v Titovem Velenju, se 
sešli z vodstvom koordinacijske-
ga odbora sindikata Gorenja in 
si ogledali razstavo Gorenjevih 
dosežkov in razvojnih hotenj. 
Miha Ravnik je po ogledu raz-
stave, med drugim, dejal, da tudi 
letošnja razstava preseneča in ja-
sno kaže na usmeritev v kako-
vost in razvoj. Razstava pa ne 
pomeni samo poslovnega uspe-
ha, ampak se spreminja v Dneve 
Gorenja in je namenjena tudi 
spoznavanju celotnega kolektiva. 

Najodgovornejši predstavniki 
Iskre so si med obiskom v 
Titovem Velenju ogledali tudi 
proizvodnjo v več Gorenjevih to-
varnah, predstavniki Gorenja pa 
so Franca Šifkoviča in druge go-
ste seznanili s sanacijskimi do-
sežki Gorenja in z usmeritvami 
za prihodnji razvoj. 

o o o o o 

30. oktobra so bili na razstavi, 
med drugimi, tudi najodgovor-
nejši predstavniki Službe družbe-
nega knjigovodstva, za katere je 
bila organizirana tudi posebna 
demonstracija uporabe računal-
nikov in terminalov. Niko 
Schlamberger, pomočnik gene-
ralnega direktorja SDK v Slove-
niji je po demonstraciji in ogledu 
razstave med drugim povedal: 

»Prijetno sem presenečen nad 
predstavitvijo Gorenja in nad 
možnostmi uporabe Gorenjevih 
računalnikov in terminalov.« 

Gorenjevo razstavo si je 30. 
oktobra ogledal tudi predsednik 
poslovodnega odbora Ljubljan-
ske banke — Združene banke 
Metod Rotar. Njegova ocena raz-
stave pa je naslednja: »Letos so 
moji vtisi še posebej dobri. Gore-
njeva predstavitev utrjuje prepri-
čanje, da je naša odločitev za so-
delovanje v sistemu Gorenja pra-
vilna. Seveda pa je treba sveto-
vna gibanja slediti še hitreje. Me-
nim, da je dana tržno usmerjena 
strategija razvoja in, da nas vse 
to zavezuje, da jo čimprej uresni-
čimo!« 

* o o o o o 

28. oktobra pa so Gorenjevo 
razstavo dosežkov in razvojnih 
hotenj obiskali Ivan Dolničar, 
član Predsedstva CK ZKS, Ivan 
Atelšek, nekdanji dolgoletni ge-
neralni direktor Gorenja in Jože 
Horvat-Jaki. 

Po ogledu razstave so poveda-
li: Ivan Atelšek: »Ob pogledu na 
razstavljene izdelke ima človek 
občutek, da se Gorenje spet po-
stavlja na svoje noge. Tu lahko 
vidiš koncept bodočnosti, ki te-
melji na želji po ustvarjanju. . . 
Takšna razstava je lahko spod-
buda za vse delavce!» Ivan Dol-
ničar: »Gorenje gre v korak z 
zahtevami sodobnega tržišča tu-
di s kakovostjo svojih izdelkov. 
Prepričan sem, da bo Gorenje v 
prihodnje delalo še bolje. To do-
kazuje tudi letošnja razstava, ki 

ni le paša za oči, temveč obisko-
valcu pokaže, kako napreduje 
Gorenje in kaj hoče. Jože Hor-
vat-Jaki: »Ne razumem se na 
tehniko, a rečem lahko, da so mi 
razstavljeni izdelki všeč, zaradi 
svojega izgleda, ker niso le upo-
rabni, temveč tudi lepi!.« 

o o o o o 

27. oktobra pa so obiskali Go-
renje in razstavo Gorenjevih do-
sežkov in razvojnih hotenj pred-
stavniki občine Bihač in tamkajš-
njega združenega dela. Na pogo-
voru s predstavniki Gorenja, Sa-
vinjsko šaleške medobčinske go-
spodarske zbornice in občine Ve-
lenje pa so govorili o možnostih 
tesnejšega sodelovanja gospo-
darstva občin Velenje in Bihač. 

Omer Djug, predsednik Skup-
ščine občine Bihač, je med dru-
gim, izrazil željo po okrepitvi so-
delovanja med občinama. Pou-
daril pa je, da je Gorenje Bira 
resnično dokaz zglednosti zdru-
ževanja dela in sredstev dveh re-
publik. Zato bodo tudi v Bihaču 
storili vse, da zraste Gorenje Bi-
ra v zgledno delovno organizaci-
jo-

o o o o o 

11. razstavo Gorenjevih dosež-
kov in razvojnih hotenj, poime-
novano »Pogled v prihodnost« 
so obiskali tudi predstavniki 
vseh slovenskih medobčinskih 
gospodarskih zbornic, predstav-
niki več republiških komitejev, 
poslovnih bank in številni drugi 
poslovni partnerji tega pomemb-
nega poslovnega sistema. ' 

Savinjsko Šaleška gospodarska zbornica 

Izobraževanje bolj povezati z gospodarstvom 
Še več časa kot temeljne usme-

ritve za izvajanje ekonomske po-
litike v prihodnjem letu i » sezna-
nitew z osnutkom slovenske reso-
lucijje za leto 1987, ki je bila go-
tovo) osrednja točka seje izvršil-
nega odbora Šaleško —Savinjske 
gospodarske zbornice, so člani 
posvetili pobudi za vključitev 
Cenltra srednjih šol v SOZD Go-
renjee in SOZD REK Franc Le-
skoš>ek-Luka. 

Vssebinska izhodišča in cilji te 
pobtude slonijo na strokovnih 
podllagah za pripravo srednjero-
čnihi in dolgoročnih razvojnih 
načrrtov občine Velenje. Temeljni 
pogcoj prestrukturiranja velenj-
skega gospodarstva in tudi te-
meljijni pogoj razvoja je zajezitev 
ekstenzivnega zaposlovanja, 
sploššni dvig ravni znanja in ka-

kovosti dela že obstoječega ka-
dra. 

Osnovni cilj pobude za združi-
tev Centra srednjih šol v dva naj-
večja gospodarska sistema obči-
ne je zagotovitev učinkovitosti in 
racionalnosti uporabe izobraže-
valnih potencialov, tako v ka-
drovskem, kot materialnem in 
programskem vidiku izobraževa-
nja. V izobraževalne procese je 
nujno vključiti najboljši kader in 
hkrati zagotoviti uvajanje kako-
vostnejše osnove znanja za krea-
tivno, inventivno in raziskovalno 
delo v samem proizvodnem pro-
cesu. 

Pri kakršnem koli povezova-
nju pa je potrebno zagotoviti so-
delovanje vseh gospodarskih 
subjektov v občini tako kot peda-
goških delavcev srednjega šol-

stva. Misliti pa je treba tudi na 
to, da se lahko vztrajanje na oz-
kih stališčih maščuje predvsem 
generacijam, ki prihajajo. 

Pri obravnavi pobude so člani 
postavili več vprašanj. Tako je 
bilo recimo temeljno — kako bo-
do pri tem povezovanju upošte-
vani interesi ostalega gospodar-
stva — zunaj teh dveh velikih si-
stemov. V zaključkih so še opre-
de'ili — pobuda, ki je vsekakor 
dobra ostane, vendar pa je treba 
pri povezovanju zagotoviti ena-
kopravne možnosti tudi drugih 
organizacij združenega dela. Ta-
ko dopolnjeno pobudo bodo čla-
ni izvršilnega odbora obravnava-
li še enkrat. Gotovo pa bodo 
imeli v mislih tudi to, da večja 
vlaganja v izobraževanje v večjih 

poslovnih sistemih avtomatsko 
odpirajo možnosti tudi drugim 
organizacijam združenega dela. 

(mkp) 

REtK Elektrostojna oprema 

Poglobiti sodelovanje in izmenjave 
V ' začetku prejšnjega tedna sta 

Titowo Velenje obiskala kustos 
rudaarskega muzeja srbskih pre-
tnogigovnikov iz Resavice Predrag 
Vučeietič in restavrator Milutin 
Živkkovič. Želela sta si ogledati 
velerenjske zbirke in navezati stike 
za b<bodoče sodelovanje obeh mu-
zejev!». Treba je povedati, da so 
med d resavsko-moravskimi rudni-
ki in n Titovim Velenjem že zažive-
li pooslovni stiki, saj je Elektro-
strojojna oprema lani prodala 
Remmbasu samohodno hidravli-
čno p podporje za 55 metrov dolgo 

čelo, ki je začelo obratovati apri-
la letos in dosega rekordne rezul-
tate. Z njim se je povečala pro-
duktivnost v rudniku Rembas za 
50 odstotkov, produktivnost v ja-
mi Vodno, kjer deluje to čelo pa 
za 230 odstotkov. 

Pogovori na Reku, Esu in v 
Kulturnem centru so pokazali, 
da bi bilo v bodoče možno orga-
nizirati izmenjavo rudarskih raz-
stav, kulturnih dosežkov in ino-
vacijskih izkušenj. Dodatna vez 
med obema mestoma je tudi dej-
stvo, da je med obema vojnama 

in še prej v Resavici in ostalih 
senjskih rudnikih delalo precej 
Slovencev, ki so s svojimi izku-
šnjami precej pripomogli k raz-
voju rudarstva v Srbiji. 

Gosta sta bila navdušena nad 
urejenostjo velenjskih muzejskih 
zbirk in nad lepoto mesta. Ogle-
dala sta si tudi proizvodnjo v 
Elektrostrojni opremi. Obisk se-
veda pomeni še eno prijateljsko 
vez med jugoslovanskimi rudar-
skimi mesti. 

D. ČELOFIGA 

S Spor EKO - Glin 

SStrešna okna pred arbitražo 
Dvakrat smo v Našem času 

n: na kratko že spregovorili o spo-
ru ru med velenjskim Ekom in na-
zazarskim Glinom zaradi strešnih 
oloken. Enkrat tudi takrat, ko 
su smo pisali o poglobljenem sode-
Io lovanju med obema občinama' 

Velenjem in Mozirjem. Na 
te tem sestanku so se dogovorili, 
da da morata oba izvršna sveta v 
so sodelovanju z gospodarsko zbor-
ni nico pripraviti pogovor s priza-

detima delovnima organizacija-
ma in na tem pogovoru uskladiti 
usmeritve obeh tako, da ne bo-
sta organizaciji več konkurenta, 
temveč partnerja. 
Problem je namreč nastal, ko je 
Glin pričel proizvajati strešna 
okna, ki jih EKO proizvaja že 
približno deset let in z njimi tudi 
uspešno nastopa na tujih trgih. 
Poleg tega pa EKO ni nič kaj 
vesel konkurenta v svoji bližini. 

O tem je pod točko razno na 
zadnji seji spregovoril tudi Izvr-
šilni odbor Savinjsko—Šaleške 
gospodarske zbornice. Dogovo-
rili so se, da za razrešitev spora 
ustanovijo arbitražo in tako ra-
zrešijo spor doma. Šele v prime-
ru, da gre za kršitev dobrih po-
slovnih običajev, bodo za pomoč 
zaprosili častno razsodišče Go-
spodarske zbornice Slovenije. 

(mkp) 

Danilo Torej — inovator v samostojnem delu 

»Uživam v iskanju novih 
stvari« 

Na priloženem listu gradi-
va Žetev inovacij Savinjsko 
-Šaleškega gospodarstva 
smo na področju »ustvarjal-
nost v samostojnem osebnem 
delu« našli inovatorja Dani-
la Toreja iz Titovega Vele-
nja. Na seznam nagrajenih 
inovatorjev pa se je uvrstil z 
avtomatom za polnjenje te-
kočin in past. Obiskali smo 
ga, ga vprašali o njegovem 
delu, težavah, njegove misli 
pa strnili v naslednjem član-
ku. 

»Nisem zgolj slučajno na se-
znamu inovatorjev velenjske 
občine za letos. Ž iskanjem no-
vih stvari, izboljšav zdaj za to, 
drugič drugo napravo, se 
ukvarjam odkar sem zaposlen. 
Pred 9 leti sem bil najboljši ra-
cionalizator občine Velenje,« 
pravi avtor menda edine pol-
nilne opreme za paste pri nas. 

Čeprav je bilo področje pol-
nilne tehnike zanj nekaj po-
vsem novega, po poklicu je na-
mreč strojni ključavničar, se je 
pred dvema letoma odločil za 
pot, ki terja ogromno prostega 
časa, odrekanja, truda in seve-
da tudi denarja. Toda, Danilo 
uživa, če raziskuje, išče nekaj 
novega. Njegova inovatorska 
žilica ga žene in žene naprej. 
»Področje polnilne tehnike je 
pri nas še pravi nedonošenček. 
Potrebe na trgu pa tako veli-
ke.« Na mednarodnem sejmu v 
Gornji Radgoni je bil edini raz-
stavljalec polnilne opreme za 
paste. 

Kaj meni o inovatorski de-
javnosti pri nas? Pravi, da o 
njej preveč govorimo in prema-
lo na tem področju naredimo. 
Ne namenjamo ji tiste pozor-
nosti, ki ji gre. Inventivna de-
javnost je po njegovih besedah 
tista, ki lahko marsikatero or-
gnizacijo združenega dela spra-
vi na zeleno vejo. Tu so še 

Za risalno desko Danilo preživi največ prostega časa in 
išče novih izboljšav 

ogromne zaloge, ki jih ne zna-
mo izkoristiti. »Gorenje, kjer 
sem bil zaposlen 15 let, ima to 
dokaj dobro urejeno. V samo-
stojnem osebnem delu pa ni ni-
kogar, ki bi te k takšnemu delu 
spodbujal. Vse je odvisno od 
tvoje volje, iznajdljivosti. Pa 
tudi mnogo premalo je ovred-
noteno.« Kako ga cenijo neka-
teri, kažejo že kreditni pogoji. 
Potrošniški kredit in kredit za 
inventivno dejavnost pač ne so-
dita v isti koš. »Z drugačnim 
pristopom, z vključitvijo širše-
ga kroga ljudi, bi lahko inventi-
vna dejavnost zaživela tudi iz-
ven delovnih organizacij, kajti 
vsi ljudje vse vedo.« 

Danijo se je pred dvema le-
toma odločil za program pol-
nilne tehnike, ga osvojil, razvi-

jal, sedaj je treba poiskati še tr-
žišče. Sam pravi, da mu je 
zmanjkalo denarja, tudi časa, 
zato čaka naročnika, da bo lah-
ko stvari razvijal še naprej. Se-
veda ne križem rok. Avtomat 
za polnjenje tekočin in past ni 
zadnje dejanje. Prve razvojne 
korake je naredil pri naslednji 
»fazi« — pri popolni avtomati-
zaciji polnjenja in zapiranja 
embalaže. »Sicer pa sem svojo 
»pogruntavščino« razvil do 
konca in poti naprej ni. Za vsa-
kega naročnika se bo treba po-
sebej potruditi in avtomat pri-
lagoditi njegovim zahtevam in 
potrebam. Vsaka taka spre-
memba, pa naj bo še tako 
majhna, je po svoje inovacija,« 
je končal pogovor Danilo To-
rei. 
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3. seje skupščin sis družbenih dejavnosti 
Pred nami so jesenska zasedanja skupščin SIS družbenih dejav-
nosti občin Velenje; bodo med 11. in 14. novembrom. Beseda o 
kateri bo tekla razprava na tokratnjih zasedanjih, je v večini pri-
merov identična v vseh SIS. 

Tako bodo vsi delegati spregovorili o: 
— samoupravnih sporazumih o svobodni menjavi dela za 

obdobje 1986-1990; 
— programu usklajevanja osebnih dohodkov izvajalcev z 

ravnijo osebnih dohodkov v gospodarstvu ter o 
— realizaciji programov in finančnih načrtov za 9. mesec le-

ta 1986. 

Delegati imajo torej tokrat po-
membno nalogo, da se kot upo-
rabniki in izvajalci uskladijo in 
sporazumejo o medsebojnih pra-
vicah, obveznostih in odgovor-
nostih za opravljanje dejavnosti 
otroškega varstva, izobraževanja, 
kulture, telesne kulture, socialne-
ga skrbstva, zdravstva in Skupne 
strokovne službe SIS družbenih 
dejavnosti do konca tega sred-
njeročnega obdobja. Seveda bo 
vsaka skupščina odločala le o de-
javnosti, za katero je ustanovlje-
na, zato o povzetkih teh samou-
pravnih sporazumov več v nada-
ljevanju. 

Na tem mestu naj poudarimo, 
da se tokrat pojavlja kot udele-
ženka sporazumevanja tudi 
Skupna strokovna služba SIS 
družbenih dejavnosti občine Ve-
lenje, za katero so se skupščine 
opredelile že leta 1985, temu 
ustrezno organizirana pa je od 1. 
7. 1986. 

O vsebini in prednosti Skupne 
strokovne službe SIS družbenih 
dejavnosti smo v sredstvih javne-
ga obveščanja že spregovorili, 
zato naj na tem mestu omenimo 
le najpomembnejše: 

— celovit vpogled na vsa po-
dročja družbenih dejavnosti, s či-
mer omogočamo usklajeno plani-
ranje, zlasti pa usklajevanje z go-
spodarskimi gibanji; 

— celovito informiranje dele-
gatske baze z možnostjo, da se le-
ta z vsemi svojimi predlogi in pri-
pombami obrača na eno mesto, to 
je na Skupno strokovno službo 
SIS družbenih dejavnosti ; 

— racionalnejša poraba delov-
nih sredstev in 

— zmanjšanje števila zaposle-
nih. 

Vse te vidike, vključno z ob-
veznostmi strokovne službe, upo-
števa samoupravni sporazum o 
medsebojnih pravicah, obvezno-
stih in odgovornostih ter o svo-
bodni menjavi dela med samou-
pravnimi interesnimi skupnostmi 
in Skupno strokovno službo. 

Druga pomembna točka, o ka-
teri bodo odločali delegati vseh 
skupščin SIS družbenih dejavnosti 
je program uskladitve ravni oseb-

predlagane uskladitve so zajeta v 
planih posameznih IS, v odvis-
nosti od ugotovljenega zaostaja-
nja. 

In končno, je skupna vsem 
skupščinam še ena točka dnevnih 
redov, to je realizacija programov 
dela in sredstev v obdobju janu-
ar—september 1986. O realizaci-

ji programov bodo spregovorili 
delegati neposredno na skupšči-
nah posamezne SIS, ugotavlja-
mo pa lahko, da se odvijajo po 
sprejetih planih. O sredstviii, po-
trebnih za realizacijo programov, 
pa nekaj več v nadaljevanju. 

Po sprejetem interventnem za-
konu iz julija 1986, so se sredstva 
SIS, kljub določilom o 5 % po-
časnejši rasti od rasti dohodka, 
valorizirala. Na to je vplivala no-
va ocena rasti dohodka v občini 
Velenje za leto 1986, po kateri 
naj bi le-ta dosegel rast z indek-
som 210. 

Sredstva SIS, združenih v 
skupni strokovni službi, znašajo 
tako 10.378.205 tisoč din, posa-
mezne skupnosti pa izkazujejo 
naslednje plane sredstev in nji-
hovo realizacijo: 

v 000 din 

SIS PLAN SRED- REALIZACI-
STEV JA 

% REAL1Z 
PLANA 

ZA LETO 1986 I.-IX. 1986 

— otroško varstvo 1.739.719 1.201.845 69,0 

— izobraževanje 2.632.307 1.681.284 63,9 

— kultura 256.909 163.738 63,7 

— telesna kultura 243.458 280.952 85,8 

— socialno skrbstvo 255.774 202.241 79,1 
— zdravstvo 5.217.998 3.570.392 68,4 

— raziskovanje 32.040 18.257 57,0 

SKUPAJ 10.378.205 7.046.709 67,9 

Čeprav je po tričetrtletni reali-
zaciji zbranih le 67,9 % vseh 
sredstev, računamo, da bodo da 
konca leta, ob nespremenjenih 
prispevnih stopnjah, zbrana vsa 
planirana sredstva. 

Le tako bo namreč možno ob 
izjemni inflaciji, realizirati dogo-
vorjene programe ter uskladiti 
osebne dohodke izvajalcem. 

Ob čedalje resnejši socialni 
problematiki v naši občini, prav 
gotovo ne moremo mimo še ene 
zelo aktualne teme, ki pa bo 
obravnavana le na skupščinah 
otroškega varstva, socialnega 
skrbstva in zdravstva. 

Gre za samoupravni sporazum 
o zagotavljanju socialne varnosti v 
občini Velenje v obdobju 
1986-1990. 

Namen sporazuma je poenoti-
ti izhodišča za zagotavljanje soci-
alne varnosti ter za usklajevanje 
programov s področja socialnega 
varstva v obdobju 1986—1990. 
Izhodišče socialne pilitike bo tu-
di v prihodnjem obdobju načelo, 
da je predvsem .delo podlaga za 
zagotavljanje socialne varnosti 
delavcev, delovnih ljudi in obča-
nov ter njihovih družin. 

Sporazum o socialni varnosti 
posebej opredeljuje tudi vlogo 
delavcev v organizacijah združe-
nega dela in občanov v krajevnih 
skupnostih pri oblikovanju in 
uresničevanju socialne politike. 

V vsebini posameznih progra-
mov so poudarjeni vloga, pomen 
in naloge s področja družbenega 
varstva otrok in mladine ter dru-
žin. 

Navedene so naloge, ki zade-
vajo socialno funkcijo šole, saj je 
bila doslej vse premalo uvelja-
vljena. 

Na stanovanjskem področju 
naj bi zagotovili nezmanjšan de-
lež solidarnostnih stanovanj. Na 
področju družbenega varstva in-
validov so celovito predstavljene 
vse naloge, ki zadevajo prepreče-
vanje, zgodnje odkrivanje inva-
lidnosti ter usposabljanje in za-
poslovanje invalidov. 

Socialno varnost starejših ob-
čanov bomo zagotavljali zlasti v 
pokojninskem sistemu, storitve 
na tem področju pa z razvija-
njem pomoči na domu ter z dom-
skim varstvom. Zgradili bomo še 
en dom za ostarele. 

nih dohodkov družbenih dejavno-
sti občine Velenje z gospodar-
stvom. 

Delegati SIS so že na prejšnjih 
zasedanjih skupščin ugotavljali, 
da so osebni dohodki delavcev v 
družbenih dejavnostih zaostajali 
za osebnimi dohodki v gospo-
darstvu. Konec decembra 1985 
je bilo to zaostajanje poprečno 
za 1,5 % oz. po dejavnostih : 

— otroško varstvo — 11,0 % 
— izobraževanje — 11,1 % 
-ku l tu ra - 1 9 , 7 % 
— telesna kultura + 17,4% 
- socialno skrbstvo — 8,9 % 

— zdravstvo — 17,6% 

Predlagamo, da bi razliko v 
osebnih dohodkih s postopnim 
usklajevanjem v zadnjih treh me-
secih, odpravili v mesecu decem-
bru 1986. Sredstva za izvedbo 

OTROŠKO VARSTVO 
Osrednja točka dnevnega reda te seje je obravnava Samoupravnega 

sporazuma o svobodni menjavi dela med uporabniki in izvajalci na po-
dročju vzgoje in varstva predšolskih otrok. Prvič je pripravljen spora-
zum za celo srednjeročno obdobje kot velja tudi srednjeročni plan Skup-
nosti od leta 1986 do leta 1990. Zato je besedilo sporazuma bolj splošno 
kot doslej — pomeni, da ni v sporazumu navedeno, koliko oddelkov bo 
delovalo po letih, koliko otrok bo zajetih v različne vrste programov. V 
ta namen so sporazumu priloženi: 

— Razvojni plan za vsak za-
vod posebej, ki določa predvide-
no število oddelkov, zaposlenih 
delavcev ter razvoj dejavnosti. V 
obdobju 1986—1990 predvideva-
mo le pridobitev 6 oddelkov za 
dnevno varstvo v novem vrtcu v 
KS Šalek (1988), 5 oddelkov dru-
žinskega varstva v Velenju in 3 
oddelke v Šoštanju ter postopno 
razširitev za otroke od 3—6 let, 
ki so zunaj dnevnega varstva. 

— Enotni normativ za kader 
in število otrok v oddelkih, kar je 

osnova za oblikovanje cene stori-
tev. V startnem letu 1986 ugota-
vljamo, da je v VVZ zaposleno 
manj osebja, v obdobju do leta 
1990 je predvideno, da bi se za-
voda v skladu s finančnimi mož-
nostmi in temi normativi kadrov-
sko okrepila ter postopno zmanj-
šalo število otrok v oddelkih 
5 —7-letnih otrok zato, da bi bilo 
leta 1990 največ po 24 otrok na 
oddelek (zdaj jih je 28). 

— Pravilnik o načinu plačeva-
nja oskrbnine, ki razlaga način 

izračuna prispevka staršev — po-
jasnjeno je, da je cena, ki jo pla-
čujejo starši izračunana iz 12 na 
11 mesecev v letu in upošteva 
stroške, ki nastanejo pri popre-
čni prisotnosti otrok v VVZ. 

Normativi in pravilnik nista 
nova dokumenta, skupščina je 
oboje sprejela že v prejšnjem ob-
dobju, sta le prilagojena novim 
predpisom npr. 6. člen pravilni-
ka, ki govori o novem Samou-
pravnem sporazumu o uvelja-
vljanju socialnovarstvenih pra-
vic. 

V skladu s sklepom 2. seje 
skupščine bodo delegati obširne-
je seznanjeni z rezultati analize o 
prejemnikih družbenih pomoči 
otrokom. Analiza, ki jo je zahte-
vala skupščina Občinske skupno-
sti otroškega varstva, je bila po-
nekod že opravljena (Vegrad, 

TUŠ, EKO, del Gorenjaj), ni pa 
še končana v dveh največjih or-
ganizacijah REK in Gorenje kot 
celoti ter v DO Vekos in Veplas. 

Ugotavljamo, da so v DO Ve-
grad k analizi pristopili zelo kri-
tično in temeljito, da je v DO 
EKO sicer analiza opravljena te-
meljito, manjkajo pa še sprejeti 
ukrepi. Do seje skupščine bomo 
v sodelovanju z odgovornimi za 
socialnovarstvena vprašanja v 
vseh DO pripeljali akcijo do 
konca in o tem poročali na seji. 

Medtem je bil opravljen tudi 
preizkus upravičenosti do pomo-
či, glede na dohodek družin v le-
tu 1985. Zato v gradivu prilaga-
mo statistično poročilo o številu 
prejemnikov pomoči po delov-
nih organizacijah. 

IZOBRAŽEVANJE 
Skupščina Občinske izobraževalne skupnosti Velenje, ki bo zase-

dala v četrtek, 13. novembra, si je ualožila obsežen in pomemben dnevni 
red, iz katerega bi želeli delegate opozoriti zlasti na nekatere vsebine, ki 
so prav tako zelo aktualne in bodo zanimale širši del naših delegatov in 
vseh občanov. 

— Najprej je tu Samoupravni 
sporazum o svobodni menjavi 
dela in o opravljanju vzgojnoizo-
braževalne djeavnosti za srednje-
ročno obdobje in posebej za leto 
1986. Do sedaj smo imeli pogod-
be. Uporabniki in izvajalci oz. 
skupščina Občinske izobraževal-
ne skupnosti in posamezna 
vzgojnoizobraževalna organiza-
cija se s tem aktom sporazumeta 
o programu in storitvah, ki jih bi 
vzgojnoizobraževalna organiza-
cija opravljala v skladu z zako-
nom, predpisi in samoupravnimi 
splošnimi akti, upoštevaje pri 
tem načela racionalnega poslo-
vanja, smotrne organizacije in 
delitve dela; 

uporabniki pa bomo v odno-
sih svobodne menjave dela po 
izobraževalni skupnosti združe-
vali sredstva za opravljanje pro-
gramov in storitev po veljavnih 
in dogovorjenih standardih in 
normativih. Sporazum zavezuje 
tako uporabnike kot izvajalce 
programov; vendar menimo, da 
bodo izvajalci zlasti pozorni na 
zagotavljanje sredstev za posa-
mezne dejavnosti oziroma stro-
škovne elemente, ki so opredelje-
ni kot: osebni dohodki, prispevki 
od BOD in obveznosti iz dohod-
ka, amortizacija zgradb in opre-
me, materialni stroški, sklad 
skupne porabe, sredstva za teko-
če vzdrževanje objektov, sred-
stva za učbenike, ekskurzije, šolo 
v naravi, SLO in DS ter rezervni 
sklad itd. 

— Naslednja zanimiva in ak-
tualna tema, zlasti za izvajalce 
na vsem področju družbenih de-
javnosti, bo predlog programa 
uskladitve ravni osebnih dohod-
kov z gospodarstvom. Predlog 
sanacije in usklajevanja osebnih 
dohodkov na področju družbe-
nih dejavnosti je vseslovenska 
akcija. 

V predlogu je na osnovi enot-
ne metodologije, ki jo je pripra-
vil Republiški komite za delo, 
opredeljeno, da naj bi v decem-
bru 1986 dosegel vrednost bruto 
osebni dohodek (BOD) na enoto 
enostavnega (EF.D) 104.292 din, 
kar je 110 "'n več kot je znašal ta 
BO D /E ED v gospodarstvu obči-
ne po zaključnem računu za leto 
1985. 

Družbene dejavnosti v občini 
Velenje so v letu 1985 izplačale 
OD , ki so zaostajali za gospodar-
stvom za 14,5 %. 

V treh mesecih: oktobru, no-
vembru in decembru letošnjega 
leta bomo postopoma usklajevali 
dinamiko rasti bruto osebnih do-
hodkov tako, da bo dosežena 
rast v oktobru 92,65 %, v novem-
bru 100,9 % in v decembru izena-
čevanje z gospodarstvom 110 %. 

— Dve točki dnevnega reda 
se vsebinsko dopolnjujeta: Poro-
čilo o organiziranosti in gibanju 
števila učencev in oddelkov v os-
novnih šolah v zadnjih nekaj le-
tih in ocena za naslednje leto, in 
Poročilo o pripravah in aktivno-
stih v zvezi z izgradnjo VII. os-
novne šole v Šaleku: 

Obe poročili jasno in doku-
mentirano predočujeta težak 
prostorski položaj in stisko ob 
naglem naraščanju števila šolo-
obveznih otrok. 

Delegati in prizadeti starši se 
bodo ob podatkih lahko zamislili! 
Podatki osvetljujejo trende v giba-
nju števila učencev in oddelkov v 
minulih šolskih letih ter za pri-
hodnje leto in izkazujejo 25,6 % 
ali 1149 učencev več oz. 53 oddel-
kov! Samo za prihodnje šolsko le-

to 1987/88 je vpisanih 298 učen-
cev ali 13 oddelkov več kot letos! 
V zadnjih dveh letih je ukinjenih 
34 oddelkov celodnevne organizi-
ranosti in so prešli na 2 izmeni. 

Do izgradnje nove šole se bo-
do pogoji dela na velenjskih šo-
lah rapidno slabšali in povzroča-
li še dodatne organizacijske, ka-
drovske, finančne, zlasti pa pro-
storske težave. 

Poročilo o VII. osnovni šoli v pr-
vem delu zato ponovno izposta-

vlja družbeno ekonomsko upra-
vičenost šole in jo dokumentira z 
zelo zgovornimi demografskimi 
podatki. 

Nadalje je v poročilu predsta-
vljena programska zasnova šole, 
ki bo po normativih, in še kaj 
več, zadoščala potrebam širšega 
zaledja krajevne skupnosti in 
OZD. 

Želimo, da skupščina verifici-
ra tako projektno zasnovo šole in 
telovadnice, saj zlasti telesno-
vzgojnih površin pri vseh dose-
danjih šolah občutno primanjku-
je in so daleč pod normativi. 
Plan financiranja izgradnje šole 
nam je vsem znan že od referen-
duma za samoprispevek. Polovi-
co vrednosti šole (celotna vred-
nost je preračunana na tekoče 
cene - 1.900.000.000 din), naj bi 
se zbralo iz samoprispevka obča-
nov, druga polovica pa s sredstvi 
združenimi v O Z D gospodarstva 
po posebnem samoupravnem 
sporazumu. 

Prav zdaj teče akcija in razpra-
va v OZD o pristopu k SaS o 
združevanju sredstev po ključu 
50 % na osnovi BOD in 50 % od 
števila zaposlenih. 

Predstavniki delovnih organi-
zacij so na skupnem sestanku že 
izrazili vso podporo pri zbiranju 
sredstev, saj se zavedajo, da so ti 
šoloobvezni otroci dejansko nji-
hovi oz. naši in naša skupna 
skrb. Gradbeni odbor se razširi v 
Odbor za izgradnjo VII. osnovne 
šole in prevzame tudi vlogo Od-
bora podpisnikov SaS in bo skr-
bel za učinkovito in racionalno 
gradnjo, da bo objekt zgrajen do 
začetka šolskega leta 1988/89. 

KULTURA 
Skupščina kulturne skupnosti je na dnevni red uvrstila analizo o 

kulturni politiki v občini Velenje. Kajti le z domišljeno kulturno politi-
ko in njeno realizacijo lahko odgovorimo na vprašanja s področja druž-
benega življenja in dela. 

Delegati bodo spregovorili o 
kulturnem interesu in potrebah 
občanov, o premostitvi kulturne 
praznine, ki nastopi za mlado ge-
neracijo, ko zapusti osnovno šo-
lo, o kulturni izmenjavi ter o dru-
gih vprašanjih, o katerih bodo 
želeli razpravljati delegati. 

Prvič bosta oba zbora obširne-
je razpravljala o ljubiteljski kul-
turni dejavnosti. Zveza kulturnih 
organizacij je pripravila gradivo, 
ki zajema predstavitev oziroma 
obstoječe stanje in nakazuje reši-
tev na področju Zveze. Kljub 
vidnim uspehom na tem področ-
ju, nekatere skupine sodijo po 
rezultatih dela v sam republiški 
vrh, je še veliko problemov, med 

katerimi so posebej pereči: po-
manjkanje strokovnega kadra, 
nagrajevanje strokovnih vodij, 
nabava novih osnovnih sredstev, 
določitev kriterijev za izračun re-
žijskih stroškov skupin in dru-
štev. 

V letošnjem letu naj bi poseb-
no pozornost posvečali oživitvi 
lutkovne in gledališke dejavno-
sti, tako bomo na skupščini oce-
nili ali so bile aktivnosti v zvezi s 
tem doslej zadovoljive. 

Delegati bodo obravnavali še 
9-mesečno finančno in vsebinsko 
realizacijo programa in sprejeli 
sklep o razpisu Napotnikovih 
priznanj. 

TELESNA KULTURA 
Na zadnji seji skupščine v tem letu bodo delegati OTKS Velenje 

razpravljali tudi o srednjeročnem planu telesne kulture. Občinska teles-
nokulturna skupnost si je za to obdobje zadala veliko nalog, ki jih bodo 
postopno in povezano realizirali vsi izvajalci telesnokulturne dejavnosti 
(Zveza telesnokulturnih organizacij, klubi in društva, šole, vrtci, kraje-
vne skupnosti, OZD) . 

Še vedno ostaja glavni cilj tele-
sne kulture množičnost, katere 
kazalec je število aktivnih v vseh 
starostnih in socialnih kategori-
jah. Zveza telesnokulturnih orga-
nizacij ponuja občanom številne 
športno rekreativne programe, 
vendar pa je odziv nanje premaj-
hen. Vseh programov športne re-

kreacije ZTKO Velenje se je v 
prvih devetih mesecih udeležilo 
preko 6.500 občanov, kar kaže 
na to, da velik del občanov še 
vedno »neaktivno« stoji ob stra-
ni. Zato pozivamo delegate, po-
vejte, česa si želite, saj bomo le s 
pomočjo poznavanja vaših intere-
sov lahko izboljšali dosedanji pro-
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gram. Drugi pomembni cilj tele-
sne kulture je, da se v klubih, ki 
imajo za to realne možnosti, za-
čne razvijati pravi vrhunski šport. 

Po zadnji ocenitvi so se v najvišji 
tekmovalni razred razvrstili: At-
letski klub Velenje, Ženski roko-
metni klub Velenje, Smučarski 
klub Velenje, Smučarsko skakal-
ni klub Velenje. Ti so si za to 
srednjeročno obdobje zastavili 
naslednje obveznosti in cilje: 

Atletski klub: 2 .-3 . mesto 
moške ekipe v I. zvezni ligi; 

Ženski rokometni klub: 1. me-
sto v II. zvezni ligi in uvrstitev v 
I. zvezno ligo; 

Smučarski klub: do konca ob-
dobja načrtujejo 5 reprezentan-
tov že v sezoni 87/88; 

Smučarsko skakalni klub; 
— načrtujejo, da bodo število 

reprezentantov povečali od 4 na 
6; 

— na zveznem nivoju imajo 
možnosti za uvrstitev ekipe od 
1,—4. mesto; 

— v letu 1988 pa računajo na 
prvo točko v svetovnem pokalu. 

Delegati bodo obravnavali tu-
di Samoupravni sporazum o svo-
bodni menjavi dela med OTKS 
Velenje in ZTKO Velenje, ki do-
loča medsebojne pravice, obvez-

SKRBSTVO 
Osrednja vsebinska točka na zasedanju skupščine Občinske skup-

nosti socialnega skrbstva bo brez dvoma Elaborat o družbenoekonomski 
upravičenosti izgradnje novega socialnega zavoda v Titovem Velenju. 

Dom bomo začeli graditi leta 
1988. Po zazidalnem načrtuje lo-
kacija zanj določena v KS Gori-
ca. V prvi fazi bo Dom obsegal 
120 mest, upoštevana je možnost 
razširitve na 180 s tem, da bodo 
maksimalne zmogljivosti kuhinje 
in pralnice že s 1. fazo izgradnje 
zagotovljene. 

Za novi Dom bo uporabljen 
projekt obstoječega s spremem-
bo, da bo v celoti podkleten, ena 
polovica mest bo za pokretne, 
druga za nepokretne oskrbovan-
ce in vsaka soba bo imela lasten 

wc. 
Glede na to, da obstoječi ve-

lenjski Dom poln, povpraševanje 
za sprejem pa vse večje, je iz-
gradnja prednostna naloga 
OSSS. V letu 1987 bo potrebno 
pridobiti vso dokumentacijo, ki 
je potrebna, da bo SPIZ odobrila 
in nakazala finančna sredstva za 
gradnjo. 

Poleg tega bodo delegati 
obravnavali tudi Poročilo o ures-
ničevanju programov in finan-

čnega načrta skrbstva za 9-mese-
čno obdobje letošnjega leta. 

Izpolnjene so vse planirane 
naloge. Na področju družbeno 
denarnih pomoči je, zaradi vse 
težjih ekonomskih razmer, pora-
slo število upravičencev, v social-
nih in vzgojnih zavodih je število 
enako, izredno pa so se povišale 
cene oskrbe. Velenjski Dom jo je 
povišal s 1. 9. 1986 za 20 % in je 
tudi s to višino cenejši napram 
ostalim za enak standard. 

Zaradi potreb po novih po-
steljnih zmogljivostih, so se v 
Domu odločili za preureditev 
podstrešnega dela v sobe, s čimer 
bodo pridobili 12 novih mest. 
Glede na to, da so vsa potrebna 
dovoljenja že pridobili, je OSSS 
realizirala sprejeto odločitev in 
j im nakazala sredstva za amorti-
zacijo, ker bodo zbrano porabili 
za uresničitve naložbe. S tem je 
sofinancirala preureditev, ki je 
nujna in družbeno upravičena. 

Center za socialno delo Vele-
nje je kot izvajalska organizacija 
Občinske skupnosti socialnega 

ZDRAVSTVO 
Skupščina Občinske zdravstvene skupnosti Velenje bo na tretji red-

ni seji 13. 11. 1986 obravnavala dokaj obširno gradivo, zato bi radi s 
tem kratkim povzetkom opozorili delegacije in delegate na nekatera 
najbistvenejša vprašanja, ki jih obravnava gradivo. 

Ena izmed osrednjih tem bo 
vsekakor pregled dosedanjega 
dela slkupščine in njenih organov 
in problematika, s katero se 
skupniost sooča v svojem poslo-
vanju.. V obširnejšem poročilu o 
poslowanju skupnosti v prvem 
polletjju letošnjega leta je dana 
posebina pozornost družbenoe-
konomskim odnosom v svobodni 
menjaivi dela in izostankom z de-
la, ki so visoko nad republiškim 
popreečjem in presegajo 6 %, v 
nekateerih TOZD, kot na primer 
jama 1 Preloge, jama Škale, Sipak 
T O Z D Plastični izdelki in še po-
nekod:!, pa močno presegajo 
10 %. : Zato je ta problem deležen 
posebDnega poudarka. Poročilo je 
sevedäa opremljeno še s celo vrsto 
drugihh kazalcev in podatkov. 

N i č i manjšo pozornost zasluži 
tudi s'svobodna menjava dela za 
tekočee srednjeročno obdobje in 
za letco 1986. Na podlagi načrta 
aktivnnosti pri oblikovanju svo-
bodne e menjave dela je bila opra-

vljena cela vrsta usklajevanj in 
razgovorov tako v občni kot v 
Medobčinski zdravstveni skup-
nosti, kar je razumljivo, saj se 
prav za zdravstveno varstvo na-
menja največ sredstev na po-
dročju vseh družbenih dejavno-
sti. V skupščinskem gradivu so 
zato objavljena besedila samou-
pravnih sporazumov v celotnem 
besedilu. 

Beseda bo tekla tudi o drugih 
vprašanjih, kot je samoupravni 
sporazum o zagotavljanju social-
ne varnosti, zelo pestra razprava 
bo pri točki, v kateri bo govora o 
izenačevanju osebnih dohodkov 
delavcev v družbenih dejavno-

* stih z delavci v gospodarstvu, 
vendar tega v tem sestavku ne 
komentiramo, ker so ta vpraša-
nja komentirana drugod, prav ta-
ko ne komentiramo samouprav-
nega sporazuma o svobodni me-
njavi dela med SIS družbenih 
dejavnosti in Skupno strokovno 
službo SIS, ker je tudi ta komen-
tar na drugem mestu. 

nosti in odgovornosti pri uresni-
čevanju programa telesnokultur-
ne dejavnosti. 

Ena izmed točk dnevnega reda 
so tudi poročila ò izvajanju sa-
moupravnih sporazumov, kate-
rih podpisnica je Občinska teles-
nokulturna skupnost Velenje. 

Na seji bodo delegati informi-
rani o poslovanju RTC Golte in 
bazenov v Titovem Velenju. Če 
bodo izpostavljena kakršnakoli 
vprašanja v zvezi z delovanjem 
RTC Golte in D O Rdeča dvora-
na, bosta na vprašanja delegatov 
odgovarjala tovariš Melanšek in 
tovariš Steharnik. 

skrbstva realiziral svoj program. 
Zaradi prostorske stiske je delo 
pogosto ovirano in otežkočeno. 
To je tudi vzrok, da v občini še 
nismo dosegli normativa, ki do-
loča na 4000 občanov 1 strokov-
nega delavca in je zato obreme-
nitev ostalih zaposlenih toliko 
večja. Z izselitvijo krajevne skup-
nosti Levi breg, ki je v teku, bo-
do pridobili prostor in s tem 
možnost za kadrovsko širitev. 

Realizirane so tudi druge nalo-
ge kot nega na domu, program 
humanitarnih organizacij, razvrš-
čanje otrok, sofinanciranje Ob-
činske skupnosti socialnega var-
stva, strokovne službe in druge. 
Izpolnjene so obveznosti do vseh 
republiških programov. Zaradi 
povišanja družbeno denarnih po-
moči in nadomestil za invalide 
po Zakonu o družbenem varstvu 
odraslih duševno in telesno pri-
zadetih oseb, se bodo že sedaj vi-
soke obveznosti do republike še 
povečale. 

Da bi čim bolj seznanili obča-
ne, kako si v upravičenih prime-
rih lahko pridobijo pravico do 
določene socialnovarstvene po-
moči, bodo na vsaki seji porabili 
za to 10—15 minut. Na tej bo go-
vora, kako pridobi občan doda-
tek za pomoči in postrežbo. 

Posebej moramo opozoriti na 
trenutno najakutnejši problem 
velenjskega zdravstva, t. j. reše-
vanje prostorske stiske. Odkar je 
bil velenjski zdravstveni dom do-
grajen v sedanji obliki, je minilo 
13 let, v tem času pa so se poleg 
intenzivne zasebne stanovanjske 
gradnje, zgradila cela naselja 
družbenih stanovanj kot na pri-
mer Kardeljev trg, Gorica, Šalek, 
Škale itd. 

Število aktivnih zavarovancev 
je naraslo v teh 13 letih kar za 
8.000, število koristnikov zdrav-
stvenega varstva pa za nad 
15.000. Razumljivo je torej, da je 
na območju mesta Velenja mora-
la nastati že skrajno kritična pro-
storska stiska, kar potrjuje tudi 
ugotovitev, da sta morali biti v 
tem času zgrajeni kar dve popol-
ni osnovni šoli in nad 40 varstve-
nih oddelkov v otroških vrtcih. 

Na ta problem delegacije in de-
legate še posebej opozarjamo, 
saj bomo morali zastaviti široko I 
akcijo zbiranja sredstev, kjer bo 
potrebno sodelovanje sleherne 
delegacije in slehernega delegata 
zlasti na področju, ki gravitira na | 
Zdravstveni dom Velenje. 

Občinska konferenca Z S M S Mozirje 

Se mladi zavedajo bogastva 
in pomena gozdov? 

Na nedavni volilno-program-
ski seji občinske konference 
ZSMS Mozirje so mladi Gornje 
Savinjske doline ocenili svoje de-
lo v preteklem obdobju, sprego-
vorili so o dosežkih in kritično 
ovrednotili slabosti pri delu mla-
dinske organizacije. Te se poja-
vljajo na področju mladinskega 
prostovoljnega dela, pri povezo-
vanju z drugimi družbeno-politi-
čnimi organizacijami v krajevnih 
skupnostih in delovnih organiza-
cijah in še kje, pohvalili so delo 
mladih zadružnikov in sprejeli 
programske usmeritve za prihod-
nje obdobje. Smernice občinske 
konference in njenih organov 
bodo seveda podlaga za obliko-
vanje konkretnih delovnih pro-
gramov v posameznih osnovnih 
organizacijah. Opravili so tudi 
volitve in s tem kadrovsko do-
polnili konferenco in vse organe. 
Za novega predsednika konfe-
rence so izvolili Francija Kotni-
ka iz Nazarij, sekretarka pa bo 
tudi v prihodnjem obdobju Ja-
sna Miklavc. 

Osnova delovanja mladih mo-
zirske občine v bodoče bo prav 
gotovo uresničevanje sklepov in 
stališč 12. kongresa ZSMS, ki 
med drugim opredeljujejo odgo-
vornost za sprejete investicijske 
odločitve, razvoj takšne energet-
ske politike, ki bo upoštevala 

smotrno porabo energije, podpi-
ranje inovacijske dejavnosti, pri-
znavanje ekonomskih zakonito-
sti v kmetijstvu, ekologija in po-
dobno. 

O najpomembnejših nalogah 
je novi predsednik občinske kon-
ference ZSMS Mozirje Franci 

Franci Ko tn ik : » M l a d i ima-

mo voljo in znanje, zato mora-

mo uspeti« 

Kotnik povedal naslednje: »Na 
volilno-programski seji smo mla-
di še posebej poudarili probleme 
v zvezi z ekologijo. Glavno boga-
stvo naše doline je gozd. To naše 
bogastvo je močno ogroženo in 

vprašanje je, v kolikšni meri se 
tega sploh zavedamo. Predvsem 
nam mladim ne more in ne sme 
biti vseeno, kakšna bo naša pri-
hodnost, saj bi vendarle morali 
vedeti kaj vse za nas pomeni 
gozd. Poleg tega bomo morali v 
prihodnje izboljšati delo mladih 
v organih samoupravljanja in v 
celotnem delegatskem sistemu. V 
preteklih letih smo sicer na tem 
področju naredili pomemben ko-
rak naprej, vendar s stanjem vse-

. eno ne moremo biti zadovoljni. 

V združenem delu se bomo 
morali mladi bolj kot doslej zav-
zemati za večjo produktivnost, 
predvsem pa za dejansko nagra-
jevanje po delu. Seveda bomo 
morali bolj usklajeno sodelovati 
z ostalimi družbeno-političnimi 
organizacijami v krajevnih skup-
nostih in v združenem delu ter se 
skupno z njimi boriti proti vsem 
negativnim pojavom v naši druž-
bi, kot so prilaščanje družbene 
lastnine in neupravičeno bogate-
nje v zvezi s tem, neodgovarjanje 
za storjene napake, neodgovorno 
ravnanje z družbenimi sredstvi in 
podobno. Razumljivo je, da se 
mladi zavedamo zahtevnosti 
vseh teh nalog, toda z voljo, ki jo 
premoremo in z znanjem, ki ga 
imamo, smo zagotovo sposobni 
uresničiti sprejet^ naloge.« 

-J. P.-

Postaje Rdečega križa 

Še večja skrb pomoči potrebnim krajanom 
Na katera področja vse sega dejavnost humanitarnih organizacij 

kot je Rdeči križ gotovo ni treba naštevati. Odveč je tudi trditev, da se s 
tako bogatim in razvejanim delom lahko pohvali le malokatera dejav-
nost. Letos pa je Rdeči križ v naši občini vzel »pod okrilje« novo dejav-
nost — postaje Rdečega križa. Za kaj pravzaprav gre? 

Tako kot v marsikateri ali sko-
raj v vseh akcijah te človekoljub-
ne organizacije je tudi tokrat v 
ospredju skrb za človeka, pomoč 
v stiskah in težavah. Pri organizi-
ranju postaj Rdečega križa je 
najpomembnejše sprotno eviden-
tl-tnje potreb posameznikov in 
seveda tudi njihovo reševanje. 
Da bi namen postaj resnično pri-
šel do izraza, je treba zelo dobro 
poznati posameznike ali družine, 
ki prosijo za pomoč v krajevni 
skupnosti: to pomeni tvorno so-
delovanje z zdravstveno socialni-
mi komisijami ter posameznimi 
sisi. Tako zasnpva vključuje veli-
ko ljudi, ki bi lahko s svojim pro-
stovoljnim delom dopolnjevali 
tista dela in opravila, ki jih po-
klicne službe izvajajo zato, ker 
ne posegajo več na strokovna po-
dročja. 

Med smernicami oziroma na-
vodili za delovanje postaj Rdeče-
ga križa piše, da naj bi vsaj en-

krat na teden ob določenem času 
bila organizirana dežurna slu-
žba. Vodil naj bi jo aktivist Rde-
čega križa oziroma svetovalec, ki 
bo organiziral primerno pomoč 
krajanom, j im svetoval, jih napo-
til k ustreznim strokovnim služ-
bam. Postaje Rdečega križa naj 
bi bile tudi mesto, kamor bi pri-
šli tudi tisti krajani, ki so voljni 
kakorkoli s svojim znanjem in 
sposobnostmi pomagati. Ne sa-
mo, da bo dežurni aktivist vpiso-
val dnevne obiske s potrebami in 
željami krajanov, ampak bodo ti 
morali v posebnem zvezku voditi 
še krajane, ki potrebujejo stalno 
oziroma začasno pomoč (sosed-
ska, zdravniška), zabeleženi naj 
bi bili tudi vsi invalidi, starejši 
ljudje, ki živijo sami, problemati-
čne družine (alkoholiki), . . . Ni 
pomembno, ali delujejo postaje 
Rdečega križa v prostorih kraje-
vne skupnosti, v gasilskem domu 
ali kje drugje kot to, da bodo res-

nično mesto, kamor se bodo po-
moči potrebni krajani radi obra-
čali, da bodo vedeli, da nad nji-
hovim življenjem, križi in težava-
mi »bdi« še nekdo. Sam prostor, 
kjer bodo te delovale, pa bo slu-
žil še za manjšo knjižnico, 
opremljeno s primerno zdrav-
stveno literaturo in knjigami iz 
založbe Rdečega križa. 

Seveda so vse to le navodila, 

ki ne bodo enako veljala za kra-

jevne skupnosti, kjer naj bi delo-

vale postaje Rdečega križa. Po-

trebe in možnosti na terenu bodo 

pravzaprav vodile delo aktivistov 

oziroma te dejavnosti. Pri občin-

skem odboru Rdečega križa so 

se odločili, da bodo poskusili s 

postajami v petih krajevnih 

skupnostih Šaleške doline. Pri-

prave na ustanovitev- teh so v 

polnem zamahu. 

Namen postaj Rdečega križa, 
vsa prizadevanja aktivistov, pa 
še nekaterih drugih, bodo za-
man, če v akcijo ne bodo šli vsi 
odgovorni poenoteni, stvari vzeli 
dovolj resno in jih tako tudi izva-
jali. 

Skupnost socialnega skrbstva Velenje 

V porastu enkratne denarne pomoči 
Družbeno denarne pomo-

či, socialni in vzgojni zavodi, 
dejavnost Centra za socialno 
delo Titovo Velenje in drugi 
izvajalci s področja socialne-
ga skrbstva ter ostale naloge, 
predvsem obveznosti do re-
publike, so področja, ki jim 
je v letošnjih devetih mesecih 
občinska skupnost socialne-
ga skrbstva namenila največ 
pozornosti in seveda tudi 
sredstev. 

Družbenodenarne pomoči 
so pravice, ki jih občani ve-
lenjske občine v teh težkih 
ekonomskih razmerah najpo-
gosteje uveljavljajo. V pora-
stu so predvsem enkratne, 
manj pa začasne ter edini in 
dopolnilni vir. Tako je v le-
tošnjih devetih mesecih pre-
jelo enkratno pomoč 126 
oseb, začasno prejema po-
prečno 7 do 9 oseb na mesec, 
edini vir 8, dopolnilni vir pa 
90 oseb, od teh 75 dobi denar 
»na roko«, 15 pa jih za odo-
bren znesek kupi hrano v tr-
govini. Prav tako skupnost 
plačuje ali doplačuje oskrbo 

v socialnih in vzgojnih zavo-
dih 110 odraslim osebam, 47 
otrokom, 22 otrokom pa 
oskrbo v rejniških družinah. 

Toda, to še niso vse »postav-
ke«, ki bremenijo finančni plan 
občinske skupnosti socialnega 
skrbstva. Omenimo naj še sofi-
nanciranje nege na domu, dejav-

nost uumanitarnih organizacij, 
Centra za socialno delo ter 
amortizacijo za velenjski dom za 
varstvo odraslih. Zaposleni v do-
mu bodo ta sredstva porabili za 
preureditev podstrešnega dela 
zgradbe v bivalne prostore. S 
tem naj bi pridobili v domu 12 
novih mest za nepokretne oskr-
bovance. 

Štipendije - mehanizem kadrovanja 
Razmerje med podeljenimi ka-

drovskimi štipendijami iz zdru-

ženih sredstev znaša v občini Ve-

lenje 90 : 10 v korist kadrovskih. 

To dokazuje, da štipendijska po-

litika v organizacijah združenega 

dela nima samo socialnega zna-

čaja, ampak postaja skoraj v ce-

loti mehanizem kadrovanja. 

Čeprav so organizaciji združe-
nega dela doslej razpisale vedno 
več štipendij kot pa je bilo učeu-
cev v generaciji, je bila sestava 
štipendij glede na stopnjo manj 
ugodna. Največji del je bil name-
njen učencem za poklice do IV. 
stopnje zahtevnosti, zato je vsa-

ko leto veliko teh štipendij osiaio 
nepodeljenih. 

Opazni pa so pozitivni premi-
ki letos: število razpisanih šti-
pendij do IV. stopnje je manjše, 
delež štipendij za V. stopnjo je v 
primerjavi s prejšnjimi leti najvi-
šji, veliko štipendij je razpisanih 
tudi za VI. in VII. stopnjo. 

Podatek, da so organizacije to-
krat razpisale tudi štipendije za 
naravoslovje in družboslovje pa 
dokazuje, da postaja načrtovanje 
kadrov bolj dolgoročno, saj se 
dijaki teh usmeritev po končani 
srednji šoli odločajo za študij na 
višjih in visokih šolah. 

(mkp) 
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Sila spomina 
Pa je vendar sreča 
biti mlad, 
biti mlad in poln nad 

Prijeten novembrski dan je 
tam gori nad Belimi vodami pri 
Šoštanju. Sonce je že zdavno 
razgrnilo sive jesenske pajčola-
ne z vrhov, pri Žlebnikovi do-
mačiji se je življenje že zdavnaj 
prebudilo. 

Stopili smo proti spominski 
plošči, prižgali sveče, v vazo 
položili sveže cvetje. Običajen 
vsakoletni novembrski ritual, 
ki je izdelan do potankosti. 
Korak zastane, oči so uprte v 
napis »Pri tej domačiji je 22. 2. 
1944 padel KAREL DESTOV-
NIK-KAJUH, heroj in pesnik. 

In grobovi govorijo. 
Pripovedujejo zgodbo o fan-

tu iz Šoštanja, ki je svoje krat-
ko življenje posvetil pesnikova-
nju in boju za obstanek. O mla-
deniču, ki mu ni bilo dano iz-

peti vsega svojega življenja, o 
njegovih pesmih, ki so prepro-
ste, globoko doživete, žive, pra-
va podoba partizanstva, izraza 
ljudskega mišljenja in upora. 

Novembrski prazniki nas ne-
kako zavezujejo, nas silijo k 
razmišljanju. Ta jesenski čas 
prinaša mnogo spominov. V se-
bi poskušamo obuditi vsa svoja 
občutja, svoje razumevanje 
trajnosti in minljivosti. Vse se 
začenja s potjo in vsaka pot 
ima svoj začetek. Človeško ži-
vljenje pa je tako kratko, sesta-
vljeno iz bežnih trenutkov. 

Danes, v času kriz, nenehno 
prisotnih groženj, vsesplošne 
napetosti, se kot mladi sprašu-
jemo po prihodnosti. V sebi 
nosimo kali bodočnosti. Toda 
spričo situacije se nas včasih 
loteva malodušje. Človeštvo je 
danes ranljivo bolj kot kdajkoli 
prej. To dejstvo je danes globo-
ko v zavesti mnogih ljudi. 

Kljub temu pa nima prave vse-
bine, vsaj tiste ne, ki bi silila k 
ukrepanju. Toda čas, ki ga je 
vse manj, teče dalje. 

»Vse drugače, lepše bo ta-
krat na svetu«, je sanjal in pel 
Kajuh. V boju za te čase je pa-
del. 

V nas pa je globoko zasidra-
na gotovost, da je človek, kakr-1 
šen je postal, rezultat dejstva, 
da se je znal podvreči veličast-
nemu klicu mladosti. Kajti sre-
ča, za katero se je boril, ni na-
grada, ki postane za vedno tvo-
ja, ko jo enkrat dosežeš. Tvoja 
je, a le za kratek hip in prav ta-
ko težko jo je varovati kot do-
seči. 

Na nas je, da se teh časov in 
teh ljudi spominjamo z vsem 
spoštovanjem. To jim dolguje-
mo! 

Kajti — grobovi govorijo. 

O O ZSM LB TB Velenje 

Naš krožek ob dnevu mrtvih 
Že tretje leto zgodovinski kro-

žek OŠ Bratov Mravljakoy skrbi, 
za spominsko obležje iz NOB v 
KS Bevče. To je sicer le ena iz-
med oblik dela našega krožka, 
vendar jo zelo radi opravljamo. 
Občasno prihajamo tjakaj, očisti-
mo spominsko ploščo, poberemo 
plevel okoli cvetličnega nasada, 
pograbimo listje s tal in odide-
mo tako je že tretje leto! 

Letos, ob dnevu mrtvih, pa 
smo se j im posvetili, tem žrtvam 
fašizma, bolj intimno. Natančne-
je smo prebrali njihova imena, 
tovariš mentor nam je orisal nji-
hove življenske usode, tako, da 

smo na koncu začutili nekakšno 
povezanost s KS Bevče. Povedati 
moramo, da so tudi oni zadovolj-
ni z našim delom, saj smo lansko 
leto dobili od njih simbolično 
nagrado. 

Tako je naš zgodovinski kro-
žek izvedel v petek, 31. oktobra 
spominsko komemoracijo za vso 
našo šolo prav v Bevčah, pred 
»našim« spominskim obležjem 
NOB ! 

Na ta način so tudi naši sošol-
ci spoznali natančneje naše delo! 

Kristina Žalar 
OŠ Bratov Mravljakov 

Titovo Velenje 

Varnosti ni nikoli preveč 
Vsi vemo, da je požar velika 

nevarnost, ki jo lahko povzro-
čimo na vsakem koraku. Marsi-
kateri ljudje pustijo v naravi 
nepogašene ostanke. Važno je 
samo to, da je piknik uspel. 
Nihče se ne spomni, da se lah-
ko iz majhnega plamenčka raz-
vije ogromen požar. Zabavajo 
se po svoje, ko jih naenkrat 
oplazijo ognjeni zublji. Kdo je 
kriv? Mar je kriv veter, da je 

raznesel žerjavico? Ne. Krivi 
so brezbrižni ljudje. Požar je 
terjal žrtev. Uničeni so gozdo-
vi. Ali je uničeno tudi nespo-
štovanje do narave? Tega ne 
vemo. Zaveda pa se lahko vsak 
človek, da je potreben kozarec 
vode, da se ohranijo gozdovi in 
ne bo požara. 

Nataša Košec, 7. a 
OŠ bratov Letonje, 

Šmartno ob Paki 

Požarna varnost 
V svetu požari vsak dan pov-

zročijo veliko škode. Tudi v naši 
domovini so takšne škode zelo 
velike. Da bomo to nevarnost 
čim bolj zmanjšali, moramo po-
znati vzroke, ki požare povzroči-
jo in poskušati te vzroke odstra-
niti oziroma zmanjšati. Zavedati 
se moramo, da smo največkrat za 
požar odgovorni sami. 

Zato ne smemo: 
— kuriti ognja v gozdovih 
— kuriti ognja na suhih trav-

nikih 
— kuriti ognja v bližini njiv z 

zrelim žitom 
-«• kuriti ognja v bližini hiš in 

gospodarskih poslopij 
— kuriti ognja v skladiščih z 

vnetljivimi in eksplozivnimi 
snovmi 

— neodgovorno odlagati ci-

garetnih ogorkov 

— odlagati vnetljivih snovi na 

podstrešja 

— odlagati na mizo vročega 
likalnika 

Za nekatere požare pa ljudje 
nismo krivi. Na primer: požari 
povzročeni od strele, od sončnih 
žarkov, od vulkanske lave . . . 

Da bi požari povzročili čim 
manj škode, jih moramo čimprej 
pogasiti. Zato imamo y vaseh, 
mestih in tovarnah ustanovljena 
gasilska društva, ki s požrtvoval-
nim delom rešujejo ogroženo 
imetje. Če požar opazimo, ko se 
še ni razširil, ga poskušamo po-
gasiti sami z vodo, peskom, zem-
ljo, vejo, mokro krpo in podob-
nimi stvarmi. Če pa je požar že 
močno razširjen, pokličemo na 
pomoč usposobljene gasilce. 

Gasilci letno opravljajo tudi 
preglede stanovanj, hiš in drugih 
objektov ter opozarjajo občane 
na nepravilnosti. 

Petra Kortnik, 5. b 
OŠ Veljko Vlahovič 

Titovo Velenje 

Naše družbenokoristno delo 
V sredo smo šli h kmetu Dro-

bežu v Podkraj pobirat jabolka. 
Z nami je šla tudi tovarišica. Šli 
smo kmalu po malici. Nabrali 
smo veliko jabolk. Nabirali ni-
smo samo jabolka, ampak tudi 
hruške. Ko smo pobrali vse sadje 
na prvem hribu, nam je gospodi-
nja pripravila malico in smo se 
najedli. Bilo je zelo dobro, še po-
sebej, ker smo jedli v naravi. Po 

malici smo se prestavili na drugi 
hrib, kjer je bilo veliko hrušk in 
jabolk. Tam smo pobrali še to sa-
dje. Nato smo se poslovili od go-
spodinje in gospodarja in se vr-
nili v šolo. Za mene je bil to lep 
dan. Želim si še veliko takih. 

Matjaž Ajnik, 2. a 
OŠ Veljko Vlahovič 

Titovo Velenje 

Imeli smo kulturni dan 
V četrtek zjutraj smo se odpra-

vili v K"onovo- Tam smo imeli 
kulturni dan. Pekli smo kostanj, 
delali odtiske z AERO tempera 
barvicami, delali verižice iz koru-
ze, želoda in kostanja. Tovariš 
nam je igral na harmoniko. Do-
mačini so nam vsem učencem 

drugih razredov A, B, C, Č pri-
nesli potico in sladek mošt. Na 
Konovem smo se imeli lepo. Ta-
ko smo praznovali jesen. 

Sergej Jamnikar, 2. b 
OS Veljko Vlahovič 

Titovo Velenje 

V vrtcu 
je 
zagorelo 

Deželo je zagrnila jesen. 
Dozorel je kostanj, na tla se 
je usipalo listje. 

Na trati ob vrtcu so se 
igrali otroci. Ogrnjeni so bi-
li v vihrajoče jopice, glasno 
so kričali in padali v jok. 

»Jeest, otročički...!« se! 
je ženski glas razlil v ozrač-! 
je in malčki so se zgrnili v 
topel prostor, ki ga je kma-
lu napolnilo zadovoljno 
cmokanje. 

Naenkrat je zadonela 
eksplozija. Zračni val je bu-
tnil v vrata, ki so s treskom 
padla s tečajev in prevrnil 
otroke na tla. V prostor je 
bruhnil oster vonj po plinu, 
za njim pa modrikasto rde-
či zublji. Otroci so onemeli, 
vzgojiteljicam je strah zaprl 
grlo. Za trenutek so gledali, 
kako ogenj oblizuje vrata, 
se plazi po steni in jim zapi-
ra izhod. Nato so odprli ok-
na in vzgojiteljice so malč-
ke drugega za drugim rešile 
iz ognjenega pekla. V nagli-
ci so zgrabile za gasilne 
aparate. Vročina je postaja-
la neznosna, zrak se je nasi-
čil s plinom . . . morale so 
se umakniti. 

Ogenj je požiral mizice in 
stole, cedile so se plastične 
igrače, v ognjenih zubljih 
so se utapljale žoge in 
punčke. 

Zunaj je stala nema sku-
pinica, z druge strani pa so 
prihajale še ostale. Otro-
kom so po licih rile solze, 
divje so objemali plišaste 
medvedke, ki so jih v nagli-
ci pobrali. Zrli so v stavbo, 
v kateri je vedno kraljeval 
otroški vrišč, sedaj pa je v 
njej vihral ognjeni petelin. 

Nekje daleč se je zasliša-
la sirena, zavijajoči zvok se 
je vse bolj bližal. H goreči 
stavbi so se pripodili rdeči 
avtomobili.. Iz njih so po-
skakali ljudje v srebrnih az-
bestnih oblekah, stekli so 
proti vratom in se izgubili v 
temnem, valečem se dimu. 
Kmalu so se vrnili. Na ro-
kah so prinesli ranjeno ku-
harico, ki je močno hropla. 

V tem so močne roke ga-
silcev že razvile v dolge ko-
lute zvite cevi in jih usmeri-
le proti goreči hiši. Iz njih 
je bruhnila voda. 

Cilji so vsem ern 
smo mi sami 

Krajevna skupnost Skorno—Florjan 

Ujeta v soteski Penk se vse od krajevne skupnosti Gorenje, 
do Lokovice, Šoštanja in Belih vod razprostira krajevna skup-
nost Skorno—Florjan. Čeprav krajane ločijo med sabo ceste, 
bregovi reke Pake, hribčki in doline, jih družijo enaki cilji. Sa-
dovi takšnega dela so vidni. S sredstvi samoprispevka so naredili 
že marsikaj. Pred njimi pa so nove naloge. 

Pred nedavnim smo se mudili v tej krajevni skupnosti, da 
spregovorimo o dosedanjem delu, nalogah v prihodnje, o težavah 
in še o čem, skratka zanimalo nas je življenje v tej krajevni 
skupnosti. Za skupno mizo smo o vsem tem posedli s podpred-
sednikom sveta Jožetom Petkovnikom, predsednikom krajevne 
konference SZDL Romanom Ledinekom ter predsednico kraje-
vne organizacije ZZB NOV Anico Vrabič. 

Krajevno skupnost Skorno—Florjan sestavljajo trije odbo-
ri, dva vaška (Skorno in Florjan), novo naselje Pohrastnik pa bi 
lahko uvrščali med primestne. 

NAJVEČ NALOG NA KOMU-
NALNEM PODROČJU 

»Nič novega ne bom povedal, 
če rečem, da brez samoprispevka 
ni napredka. Tega se zavedamo 
tudi krajani Skornega, Florjana 
in Pohrastnika. Pri nas glasova-

In koliko jih bo veljala nalo-
žba? Sogovornik pravi, da je ob 
takšni inflaciji na to vprašanje 
težko odgovoriti. Po cenah iz 
preteklega leta naj bi 109 gospo-
dinjstev, ki se naj bi grelo na da-
ljinsko ogrevanje, plačali pribli-

Takole so se krajani Pohrastnika pripravili na začetek udarni-
škega dela pri izgradnji toplovodnega omrežja 

nje ZA ali PROTI ni bilo nikoli 
vprašljivo. Referendumska sred-
stva smo znali oplemenititi. 
Upam, da bo tako tudi v prihod-
nje,« je začel pogovor Jože Pe-
tkovnik. V zadnji program samo-
prispevka so krajani zapisali 
največ komunalnih dobrin; od 
asfaltiranja krajevnih cest, razši-
ritve telefonskega omrežja, sredi 
letošnjega leta pa so pristopili k 
izgradnji toplovoda v naselju 
Pohrastnik. Od načrtovanega so 
nekatere stvari že spravili z 
»dnevnega reda«. Posodobili so 
cesto v novem naselju, v spod-
njem delu vasi proti Imperlu, 
novo preobleko je med drugim 
dobila tudi cesta na vrh Skorne-
ga. Leseni most pri domu kraje-
vne skupnosti je zamenjal be-
tonski, v 54 gospodinjstvih pa je 
lani zazvonil še telefon. 

»GRADIMO, GRADIMO, 
KOLIKOR SE DA HITRO« 

Vse sile, moči, denar, vsa pri-
zadevanja so sedaj obrnjena k 
izgradnji toplovodnega omrežja 
v naselju Pohrastnik. K temu ve-
likemu zalogaju so krajani pri-
stopili pripravljeni. Poseben 
gradbeni odbor skrbno bdi nad 
izvajanjem celotne akcije. Tako-
le pravi njegov predsednik Ivan 
Sevšek: »Gradimo, gradimo, ko-
likor se da hitro. Področje, kjer 
naj bi napeljali toplovod, smo 
razdelili na štiri sektorje. Letos 
bi radi končali dela na sektorju, 
ki zajema tretjino toplovodnega 
omrežja. To je okrog 1400 metrov 
sekundarnega razvoda. Da ne bi 
zemlje prekopavali še enkrat in si 
tako po nepotrebnem ustvarjali 
stroške, hkrati s tem gradimo še 
približno 160 metrov »primarca«. 
Poleg tega naj bi končali tudi 
gradbena dela za tri toplotne 
podpostaje«. 

začetku akcije so se dogol 
da bo vsako gospodinjstvi 
ralo opraviti 300 udarniški 
Ob koncu bo ta številka g| 
večja. 

Že res, da se sedaj na vsi 
trudijo pri izgradnji toplol 
Toda, ko bodo odložili k| 
in lopate ter se greli na i 
sko ogrevanje, potem..! 
vso pozornost bomo nal 
preostalima vaškima odbJ 
Ne smemo namreč pozabi 
tudi ti krajani združujejo! 
za toplovod. Tudi njihova 
in potrebe moramo rešiti 
leg posodobitve cest bi 
konca tega referendumsk 
dobja zgradili železniško 
jališče v Penku, kako bo 
la" nadaljnja razširitev 
skega omrežja pa se bodo 
li dogovoriti s krajevno 
nostjo Bele vode. 

»OB TAKI ZAGNA 
SE NE BOJ IMO OVI 

Večjih in manjših teža\ 
kdaj pa kdaj zagrenijo 
urico, imajo krajani še 
Naši sogovorniki so om 
cesto v Skorno, kjer ji 
delu preti plaz ter nekaj 
zacijskih vprašanj. Dru 
so skromni in ne tarnajo 
ko stvar. Za mizo smo 
razpravljali namreč deb 
pa vendar nismo slišali 
bi morali narediti, pa nim 
narja,« ampak prav nas 
»Ob taki zagnanosti in v 
so jo krajani pokazali 
izgradnji toplovoda ter se 
pomoči širše družbeno 
skupnosti, se ne bojimo ov 
pred nami.« 

ZADOVOLJIVO 
DRUŽBENOPOLITI0 
ORGANIZACIJ 

Da so največje bogastvi 
dje, ki zavzeto delajo, je i 
odveč poudarjati. Največ) 
vključenih v krajevni kon 

polovico manjši svet staj 
usmerjevalca razvoja, dn 



starai, 

bo treba delo zastaviti tako, da se 
bodo krajani vključevali tudi 
tam, kjer se sedaj ne. Morda še 
kakšno leto, dokler se pač trudi-
mo pri izgradnji toplovoda, bo to 
nekoliko težje uresničiti.« 

Roman Ledinek je omenil le 
eno nalogo krajevne konference 
SZDL v prihodnje. Med stalne 
»zadolžitve« pa tako sodi 
spremljanje dela delegacij. Po-
membna »stvar« v prihodnje 
mora postati informiranje, najti 
je treba tesnejše stike s sosednji-
mi krajevnimi skupnostmi in de-
lovnimi organizacijami. Nič 
manj niso pomembne naloge s 
področja SLO in DS. »Delo 
družbenopolitičnih organizacij ni 
nič slabše, pa tudi nič boljše kot 
drugje. Pred vsemi nami je vrsta 
nalog. Če hočemo biti povsod 
uspešni potem bomo morali poi-
skati tudi tista področja, ki bodo 
za naše krajane zanimiva in na 
katerih bodo ti pripravljeni dela-
ti.« 

Če je volja, se najde tudi čas 
Namen, da predstavimo vo-

jaške starešine, ki niso le to, 
nas je tokrat vodil v delovno 
organizacijo Elektrostrojna 
oprema. Tu je namreč zapo-
slen, kot vodja delovne skup-
nosti in kot vodja kadrovskega 
in splošnega sektorja, Alojz Fi-

' lipančič. Zato je razumljivo, da 
je pogovor z njim najprej ste-
kel o sedanji kadrovski situaci-
ji v tej delovni organizaciji, ki 
se je vse do nedavnega srečeva-
la s pomanjkanjem ustreznih 
kadrov. Kot nam je povedal 
Alojz Filipančič, se to stanje 
bistveno izboljšuje. K temu je 
in bo tudi v bodoče največ pri-
spevalo nagrajevanje po delu, 
v zadnjem času aktivnejše delo 
samoupravnih organov in 
družbeno-političnih organiza-
cij ter končno tudi delo ka-
drovske službe, zlasti na po-
dročju štipendiranja. Že samo 
število delavcev s srednjo, višjo 
in visoko izobrazbo med pribli-
žno 800 zaposlenimi priča, da 
so prizadevanja v smeri bolj 
kakovostnega in strokovnega 
dela na pravi poti, dodaja 
Alojz Filipančič. 

Bolj, ko smo želeli sogovor-
nika preusmeriti na pogovor o 
njegovem osebnem delu, bolj 
se je vračal na pripoved o delo-
vni organizaciji v kateri je za-
poslen. Povedal je, kakšno raz-
vojno pot si je izbrala Rekova 
Elektrostrojna oprema, da je iz 
skromnih delavnic, skupaj z 
drugimi Rekovimi delovnimi 
organizacijami, postala po-
membna proizvajalka rudarske 
opreme. In ne le to. Tudi de-
javnost elektro in strojnih in-
štalacij ne zaostaja. Tako je 
moč najti rudarsko opremo in 

»Kadrovska struktura v 
ESU se je v zadnjih nekaj le-
tih bistveno izboljšala,« me-
ni Alojz Filipančič 

druga kakovostna dela Elektro-

strojne opreme širom po Jugo-

slaviji. 
»V delovni organizaciji ni-

sem neposredno vključen v de-
lo družbeno-političnih organi-
zacij in samoupravnih orga-
nov, zaradi del in nalog, ki j ih 
opravljam, sem pa nekako pre-
ko svojega dela prisoten pri 
njihovem delu. Zato me toliko 
bolj vežejo dolžnosti zunaj de-
lovne organizacije na področju 
idejnega dela in izobraževanja 
pri občinskem komiteju ZKS 
Velenje, tu je še funkcija pred-
sednika občinske zdravstvene 
skupnosti in podobno. Zlasti 
pri zdravstveni skupnosti je ve-
liko dela, predvsem zaradi že 
znanih nekopičenih problemov 
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O ČISTILNI NAPRAVI BI 
SE MORALI POGOVAR-
JATI ŽE DANES 

Vprašanje, ki so mu naši sogo-
vorniki namenili dobršen del 
pogovora, je čistilna naprava. 
Težave, težavice v krajevni skup-
nosti niso tako velike,« so pou-
darili, »da bi presegale naše mož-
nosti. To vprašanje pa se žal ne 
uvršča mednje.« Zakaj? Čistilna 
naprava za Šaleško dolino naj bi 
po predvidevanjih stala na ob-
močju krajevne skupnosti Šo-
štanj, vendar bolj v bližini nase-
lja Pohrastnik. Kakšnih poseb-
nih aktivnosti do sedaj še ni bi-
lo. Tudi zaradi tega ne, ker kra-
janov Pohrastnika pristojni niso 
vključili nikamor. Doslej jim na-
mreč ni uspelo v gradbeni odbor 
»vriniti« niti svojega predstavni-
ka, kajšele doseči kaj več. Tak-
šno ravnanje komunalne skup-
nosti ni povsem na mestu. Na 
kakšna pota pripelje neinformi-
ranost, kako je delati račune 
brez krčmarjev, pa tako ve sko-
rajda vsak od nas. Krajani raz-
mišljajo o čistilni napravi vse 
glasneje in tudi ostreje. »Bolje bi 
bilo,« so poudarili sogovorniki, 
»če bi se o tem vprašanju začeli 
pogovarjati že danes«. 

NA POTEZI SMO PRED-
VSEM SAMI 

Takole. Marsikaj smo zapisali 
o krajevni skupnosti Skorno— 
Florjan, o nalogah, ki so pred 
vsemi. Sogovorniki so nam po-
vedali veliko. Počasi smo pos-
pravljali svoje stvari, tu in tam 
še katero rekli o mrazu in hlad-
nih radiatorjih v domu krajevne 
skupnosti, razšli pa smo se z 
ugotovitvijo Jožeta Petkovnika: 
»Od takrat, ko je prvič zagorela 
luč v Florjanu in Skornem, so se 
stvari v krajevni skupnosti močno 
premaknile naprej. Upam, da bo 
tako tudi v prihodnje. Z veliko 
mero dobre volje, složnosti, nam 
obloženega voza ne bo težko poti-
skati proti vrhu. Sicer pa — na 
potezi smo predvsem mi sami.« 

T. P. 

Srečanje starejših krajanov 

v osnovnem in bolnišničnem 
zdravstvu. Sicer pa popoldan-
skega dela nikdar ne zmanjka. 
Rad bi dokončal študij ob de-
lu, če pa mi ostane še kaj časa, 
ga koristno porabim za delo 
pri hiši. Najmanj trikrat na leto 
grem tudi v hribe,« pove Alojz 
Filipančič. 

Kljub pičlemu prostemu ča-
su je že več let aktiven pripad-
nik teritorialne obrambe. Kje 
drugje, kot na področju vzgoje, 
kjer svoje strokovne in delovne 
izkušnje pridoma prenaša na 
druge. Je tudi politični komisar 
v eni večjih enot teritorialne 
obrambe. O tem Alojz Filipan-
čič takole razmišlja: »Eno je 
pripadnost razporejeni dolžno-
sti, drugo pa osveščenost, da 
lahko kot drugi občani, po svo-
jih sposobnostih, kar največ 
prispevam k delu splošnega 
ljudskega odpora in družbene 
samozaščite. To je tudi obvez-
nost, ki je z drugim delom ni 
lahko uskladiti, vendar živimo 
v času, ki nas sili v to, da jo 
krepimo in negujemo. Skratka, 
če želimo cilj doseči, ga bomo, 
pa naj bodo okoliščine takšne 
ali drugačne. Za koncept SLO 
in DS menim, da je dobro za-
stavljen. Žal se vse premalo za-
vedamo, da ga bomo morda že 
jutri potrebovali, naj bo ob va-
rovanju pridobitev, ali ob mo-
rebitni elementarni nesreči. 
Nemalokrat opažamo, da se 
pri nas vse premalo smozaščit-
no obnašamo. Zato nam osveš-
čenost, mobilnost in prisebnost 
ne bi smele biti tuje,« je sklenil 
razmišljanje Alojz Filipančič. 

B. Mugerle 

Krajevna organizacija rdeče-
ga križa Pesje je v soboto, 11. 
oktobra pripravila srečanje 
krajanov starih nad 70 let. Vsa-
koletnega srečanja se je udele-
žilo nad 50 krajanov, odbor pa 
ni pozabil povabiti v svojo sre-
do tudi krajanov Pesja, ki jesen 
življenja preživljajo v Domu za 
varstvo odraslih v Titovem Ve-
lenju. Našim krajanom so zelo 
lep kulturni program pripravili 
učenci iz Osnovne šole Pesje, 
mladi tamburaši pa so zaigrali 
nekaj skladb vsem nastopajo-
čim in tovarišicam se za trud 
zahvaljujemo. 

Da bi bil popoldan z našimi 
krajani pestrejši, smo ta dan 
sprejeli v naše vrste še 20 mla-
dih osmošolcev iz Pesja, ki so s 

sprejemom prehodne zastavice 
in članskih izkaznic obljubili, 
da bodo po svojih močeh po-
magali pri delu v tej humani 
organizaciji. 

Po končanem programu je 
bila skromna pogostitev, har-
monika, petje in dobra volja pa 
sta odmevala v noč. 

Vsi, ki delamo v odboru RK , 
smo veseli, da je bilo srečanje 
tako prisrčno in sproščeno, naj-
večje zadovoljstvo pa čutimo 
zato, ker smo z delom in tru-
dom uspeli za nekaj uric pope-
striti življenje našim starejšim 
krajanom. 

Ob koncu moramo, žal, zapi-
sati, da se je srečanja udeležilo 
zelo malo vabljenih gostov, kar 
pa nas je razočaralo. 

Odbor R K Pesje 

Srečanje z dr. 
Schmidtom 

V soboto 25. oktobra, smo se 
delavci šoštanjskih šol in njiho-
vih podružnic srečali s starosto 
pedagoške znanosti dr. Vladom 
Schmidtom. 

V strokovnem referatu »Po-
ložaj učitelja od srednjega veka 
do danes«, je predavatelj po-
globljeno in znanstveno podal 
razvojno pot družbenega polo-
žaja učitelja. Kot mejnik na tej 
poti je imenoval pedagoško de-
lo naših protestantov v XVI . 
stoletju s Trubarjem na čelu. 
Težišče njihovega pedagoškega 
dela je bilo v njihovi skrbi za 
šolstvo. Častno mesto v zgodo-
vini naše pedagogike pa zaslu-
žijo tudi zato, ker so svoja dela 
pisali v jeziku, ki ga je razumel 
vsak preprost Slovenec. 

Srečanje z velikim pedago-
gom je doseglo svoj namen. 
Pridobili in utrdili smo si šte-
vilna zgodovinska dejstva o 
vrednotenju učiteljevega dela, 
od časov »šulmaštra« do da-
našnjega dne. V razpravi iz vse-

I bine predavanja ni bilo polemi-
ke. 

Nekje globoko v sebi smo 
morda imali vsi enak, grenak 
priokus.. . »Suverenost naroda 
je v znanju!« Znanje pa se pri-
dobiva preko vzgojno izobraže-
valnega procesa. Zakaj potem 
to večno dokazovanje o vred-
nosti učiteljevega dela, ki tudi 

Vladom 

v naši družbi ni postavljeno na 
trdna tla. 

Trenutno je pedagogika kri-
tična vest družbe. S stalnim od-
krivanjem stvarnega vzgojnega 
smotra in vseh pojavov, ki ško-
dujejo kakovosti vzgojno-izo-
braževalnega dela, sproti opo-
zarja družbo, kaj je treba stori-
ti, popraviti ali spremeniti v 
vzgoji. Eno temeljnih in osred-
njih vprašanj šole je še vedno 
njeno podružbljanje, ki spod-
buja k sodelovanju vse dejavni-
ke vzgoje in družbenopolitične 
dejavnosti v šolskem okolišu. 
Razmere zahtevajo celostno 
vzgojno obravnavo človeka. To 
pa ne pomeni, da se morajo z 
vprašanji pedagogike ukvarjati 
vsi. Pedagogika se mora kot 
znanost utrjevati še naprej. 

Glavni pobudniki reforme 
šolskega sistema morajo biti 
učitelji — praktiki. Oni bodo 
najbolje znali presoditi kaj je 
dobro in kaj je slabo za vzgoj-
no dejavnost pri nas. Tako se 
je moč izogniti nekritičnim 
povzemanjem zgledov iz tujine. 
Eksperimentiranje z mladim 
rodom je nevzgojno. 

Danes je učiteljeva pedago-
ška vloga mnogo večja, kot je 
bila nekdaj. Učitelj se mora 
uveljaviti kot organizator, ani-
mator in mentor. Učitelja, ki je 
gradil in učil na zapomnitvi je 

zamenjal učitelj s organizacij-
skimi sposobnostmi, ki usmer-
ja, vodi in načrtuje delo učen-
cev, jih usposablja za samoizo-
braževanje in razumevanje sve-
ta v katerem živijo, da ga bodo 
mogli po potrebi tudi spreme-
niti. 

Sobotno srečanje je v učite-
ljih znova prebudilo pesimisti-
čno razmišljanje o svojem 
družbenem položaju. V naravi 
pedagogike pa ne sme biti pesi-
mizma — potem tudi vzgajanja 
ni več. 

Tea Devič 

Vesel sem 
takšnega 
razmišljanja 

Nisem se imel namena ogla-
šati, ker sem pričakoval, da se 
bodo oglasili mlajši, tisti, kate-
rim je bil namenjen tudi govor 
predsednika Skupščine občine 
Velenje, in ki nam ga je posre-
doval časopis Naš čas ob praz-
niku občine Velenje. To so be-
sede, ki bi j ih bilo treba posre-
dovati vsem sredstvom javnega 
obveščanja ne le v SR Sloveni-
ji, ampak tudi celi Jugoslaviji. 
Tako odkritih, poštenih aktual-
nih in ne nazadnje tudi mobili-
zacijskih besed nisem slišal ali 
bral od takrat, ko je Tito govo-
ril v Splitu! Naš čas pa nam je 
16. oktobra pod naslovom 
»Zmagovali bodo lahko samo 
najbolj pošteni in najbolj pre-
dani«, posredoval misli pred-
sednika Skupščine občine Vele-
nje magistra Draga Šuleka. 

Vesel sem takega razmišlja-
nja, tako kot otrok najljubše 
igrače! Nisem se zmotil, ko 
sem pred kratkim nekje napi-
sal, da upam, da obstajajo v 
naši družbi nesebični in pošte-
ni M L A D I LJUDJE, ki bodo 
svoje vrstnike, ki so stopili v 
družbenopolitično življenje iz 
sebičnih razlogov, sami izklju-
čili iz svojih vrst! Čeprav raz-
mišljanje, o katerem govorim, 
ne pomeni tudi akcije, pa je 
vendarle svetla točka, ki naka-
zuje pot, po kateri bi morali 
korakati, če hočemo sebi in 
svojemu ljudstvu dobro. Vsaka 
druga in drugačna pot je nada-
ljevanje statusa quo, ki ne le, 
da ne pelje nikamor, temveč 
pelje v prepad! 

Mihael Slivar, 
Titovo Velenje 
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pravna organiziranost pa je 
amah frontne organizacije, 
ajevni skupnosti Skorno — 
ian poleg te delujejo še os-
ia organizacija Zveze komu-
iv, mladinska in borčevska, 
men pa je seznam pri našte-
j društev: društvo prijate-
mladine in krajevna organi-
a Rdečega križa, pa je že 
:onec. »Drugih pri nas nima-
Seprav čutimo vrzeli zlasti na 
očju kulture in telesne kultu-
pravi Roman Ledinek. In ka-
elujejo? Zadovoljivo, če za-
ie uporabimo prestrogih kri-
!v. Od časa do časa so mar-
, nato spet ne. Kljub temu v 
fvni skupnosti ne zavzemajo 
:a, ki bi ga morale. Njihova 
vnost je bolj »obrnjena« k 
: samim, namesto h kraja-
. Po svoje je to razumljivo 
8 članov borčevske organi-
ie, katerih prednostna nalo-
; skrb za spominska obelež-
jo svojih močeh pa se vklju-
jo v reševa nje skupnih na-
Malo manj pa je takšno de-
Dpravičljivoi« za člane osno-
organizacijte ZK in mladin-
No, tudi te je treba razume-

iko kot v ostalih krajevnih 
inostih Šale:ške doline tudi v 
zstopa delo sveta krajevne 
mosti, manjj pa je čutiti delo 
»ščine. Tako kot bi moral ne 
potrošniškii svet. Ne po svo-
ivdi, ampakit zaradi tega, ker 
t krajevni slkupnosti niso da-
avega mestia. Pravzaprav ni-
vedo, zakaij ga imajo, kaj bi 
il delati. Prravega dela nima 

tudi poravnalni svet. Sogovorni-
ki so povedali, da sodijo med 
miroljubne in so medsebojni 
spori sila redki. Z delom delega-
cij oziroma delegatov pa je ta-
ko: ti še niso utrujeni, zato . . . 

»Naloga skupščine in krajevne 
konference je in bo »obdržati« 
takšno delo. Ob tem je treba reči 
še to, tako je pokazala tudi dose-
danja praksa, da delegati uspešno 
izvajajo svojo dolžnost na tistih 
področjih, kjer čutijo interes kra-
janov. To je predvsem pri sisih 
materialne proizvodnje.« 

Za najmlajše krajane prizade-
vno skrbijo člani društva prijate-
ljev mladine. Ta deluje šele do-
bro leto. Razveseljivo je, da za-
četna zagnanost še ni popustila. 
Uspešno pa deluje že vrsto let 
tudi krajevna organizacija Rde-
čega križa. 

»KRAJANOM ZA SE-
STANKOV ANJA PAČ NI« 

Če so marsikatero stvar naši 
sogovorniki pohvalili, so bili tu 
in tam tudi samokritični. Zlasti, 
ko so omenili vključevanje kra-
janov na kateremkoli področju. 
Ti so po mnenju sogovornikov, 
pripravljeni storiti marsikaj, ka-
dar imajo od tega kakšno korist. 
Za vsako takšno pridobitev str-
nejo vrste in premagajo ovire. 
Za sestankovanja ali bolje reče-
no družbenopolitično delo na-
sploh, jim pa ni preveč. Na tem 
področju je namreč težje delati, 
pa še rezultati niso takoj vidni. 
»Tudi v drugih krajevnih skupno-
stih ni nič drugače. V prihodnje 
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Z veliko tremo smo jo pokli-
cali zgodaj zjutraj po telefonu 
in ji povedali naše želje, še z 
večjo smo hiteli na zmenek v 
prostore zveze kulturnih orga-
nizacij občine Velenje. Za na-
meček smo zamudili. Nagovo-
rila nas je z nasmehom na ustih 
in besede opravičila, ki so ob-
stale kot cmok v grlu, nismo iz-
govorili do konca. »Ja, daleč 
je. Kar visoko je treba, da pri-
deš do nas«, se je pošalila. 

Marija Kolar. Za tiste, ki 
večkrat obiščejo kulturni hram 
nobena skrivnost. Njihova sta-
ra znanka je, ki j ih z odrskih 
desk zabava, spravlja v smeh in 
dobro vo l jo , . . . Pa tudi drugim 
ime in priimek nista povsem 
neznana. 

O sebi, svojem dolgoletnem 
gledališkem delu, je najprej po-
vedala tole: »To pač rečem: ti-
sti, ki v gledališču rad dela in 
sploh poskusi to »pogačo«, je 
zastrupljen z njo. Poskušala 
sem že večkrat, pa mi zaenkrat 
še ni uspelo. Še vedno sem na-
mreč tam kot leta 1948. Takrat 
sem začela. »Krivec« za to pa je 
bila udarniška akcija v Novi 
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Diskretni šarm 
umetnosti 

Deževje . . . in torkovi večeri, 
ki so tako zelo primerni za lite-
rarne nastope ! Vzamemo si pri-
meren prostor, ščepec gledal-
cev, nekaj organizatorjev.. . in 
literarni večer se lahko prične. 
Ako pristavimo še tri do šest 
znanih literatov, se je mogoče 
nadejati celo izrednih učinkov. 

Prejšnji torek pa so se stvari 
nekako zakomplicirale. V ve-
lenjski knjižnici, tem izrednem-
prostoru za kulturne dogodke, 
sta tisti večer nastopila nena-
vadna mojstra. Mojstra klju-
čavničarja! Imela sta zelo kon-
kretno predstavo, saj sta po-
pravljala dvigalo. To v knjižni-
ci služi prevozu knjig iz kleti v 
prvo nadstropje, kadar pa ne 
dela, tovorijo knjige po zavitih 
stopnicah knjižničarke. Ume-
tnika sta globoko v noč popra-
vljala dvigalo zato, ker je pred 
dvema letoma počila pet mili-
meterska jeklena vrv, na kateri 
je monstrum obešen: zgrmel je 
na dno dvigalnega jaška in se 
razbil. Omenjenega večera sta 
virtuoza na novo urejala, po-
pravljala in izboljševala . . . 
bravurozna inovacija, ko jo je 
vredno omeniti, je na novo 
vgrajen gumast amortizer na 
dnu jaška, ki bo preprečil raz-
bitje dvigala, ko bo to nasled-
njič zgrmelo z vrvi. Po prepri-
čanju poznavalcev se bo to go-
tovo zgodilo, kajti ob slabem 
vzdrževanju elektro-strojnih 
naprav v KC IN skoraj ne mo-
re biti drugače. NE ! Nikakor si 
ne dovolimo namigovati, češ 
da je KC IN dolžan bolje vzdr-
ževati svoje naprave, saj vemo, 
da mora ustanova zaposlovati 
drugačne strokovnjake: ravna-
telje, kustose, programske de-
lavce . . . ne pa ključavničarjev 
in elektrikarjev! Ti fantje na-
mreč pri svojem delu upora-
bljajo »flekse«, varilne apara-
te, velika kladiva in podobno 
orodje, ki povzroča prekome-
ren in včasih kar neznosen 
hrup. 

Zdaj pa smo tam! V ustano-
vi, ki je vajena le »usmerjene-
ga« hrupa, se hočeš nočeš zače-
njajo dogajati tudi drugačne, 
celo bolj hrupne stvari, ki prav-
zaprav ne sodijo v njen pro-
gramski koncept, pa istega po-
tiskajo na obrobje dogajanja. 
Nekako neprijetno je človeku, 
ko v tihobnih sobanah, ki so 
vajene gostiti le izbrance po 

duhu, zagleda mojstra, ki vese-
lo mahata s kladivi, požvižga-
vata in pijeta oranžado. Pravo 
nelagodje pa nastopi, ko eden 
od njiju odloži orodje, si obriše 
pot, sede za odklenjen klavir in 
kar takole mimogrede odigra 
pasus iz Musorgskega. Ne-
pojmljivo, pa po svoje vendar 
prijetno in prisrčno. 

Seveda, tudi literatura se je 
tisti večer izvajala, toda v maj-
ceni kadilnici, ki (pravici bodi 
zadoščeno) niti ni bila pre-
majhna — razen šestih sloven-
skih umetnikov, nekaj organi-
zatorjev, dveh fotografov, 
predstavnikov ZKO-ja, enega 
naključnega obiskovalca (ki 
mu je na nosu pisalo, da ga li-
teratura ne zanima) ter delav-
cev KC IN, ni bilo nikogar! 
Malo napetosti je nastalo le ta-
krat, ko so očarljive hostese v 
ljubkih rdečih predpasnikih 
(oh, kje smo to že videli?) nosi-
le velike šopke velikim pesni-
kom in pisateljem. Drenjati so 
se morale ob mizah in ob edi-
nem gledalcu, ki je slonel na 
vratih. Po navodilih pristojne-
ga so se nekako prebile do po-
kazanih umetnikov, pri čemer 
je bilo očitno, da ta že na po-
gled spozna vse velike sloven-
ske umetnike, hostese pa še ne. 

Potem so pesniki in pisatelji 
vendarle opravili svojo dolž-
nost. No, če še koga zanima: v 
torek, 28. oktobra 1986 so bili v 
našem mestu Tone Kuntner, 
Milan Apih, Marjan Rožanc, 
Ivan Potrč, Herman Vogel in 
Branko Hofman, razvrstili pa 
smo jih po obratnem abeced-
nem redu začetnih črk njihovih 
imen, ne priimkov. 

Naučili so nas, da morajo bi-
ti kritike po pravilih konstru-
ktivne, zato tudi danes zaklju-
čujemo s primernim konstruk-
tom: dozdeva se nam, da no-
vovpeljan način prirejanja kul-
turnih dogodkov niti ni slab. 
Še celo več! Celo zelo prime-
ren je, le malo več publicitete 
(oglaševanja) bi bilo potrebno 
v bodoče dati kulturnim deja-
njem neposrednih proizvajal-
cev! 

Marija Kolar 
Gorici oziroma moje delo v kul-
turnem krožku.« 

Začela je torej pred 36 leti, 
od leta 1955 kar redno nastopa 
v različnih vlogah in različnih 
delih. Bila je že vse, rekviziter-
ka, šepetalka, največkrat je se-
veda igrala, poskusila pa se je 
tudi že kot režiserka. In kaj od 
vsega ima najraje? »Igram« je 
bila kratka. Nato pa: »Različne 
vloge, seveda mojim letom pri-
merne. Včasih sem igrala mla-
denke, danes . . . « 

V vseh letih, odkar dela v 
Amaterskem gledališču iz Tito-
vega Velenja, se Marija s soi-
gralci, tovariši, prijatelji, razu-
me. »No, včasih že kaj pride 
navzkriž«. Igralec mora biti: 
sprejemljiv za vse napotke, pri-
lagodljiv, ne sme biti zaplot-
karski, kajti tudi v gledališču se 
stvari spreminjajo, potrpe-
žljiv, . . . Teh nenapisanih načel 
se seveda Marija drži. »Gleda-
lišče ne pozna klišejev«. 

Na nesrečo ali srečo, kakor 
pač človek vzame, v družini ni 
bilo otrok in tako se je sogo-
vornica lahko toliko let preda-
jala kulturi, pravzaprav oba z 
možem. »Ogromno časa sem že 
porabila za to stvar, kar celi po-

I poldnevi gredo zanjo. Za eno 
predstavo je potrebnih vsaj 40 

. vaj, te trajajo tudi tri ure, kje pa 
so še priprave, kostumi, scena. 
Vse delamo sami.« Vedno se je 
tolažila, da bo imela za svoje 
konjičke — rada plete, nabira 
gobe, hodi v hribe — dovolj ča-
sa ko bo v »penziji«. Lej ga 
zlomka. »Če nimam časa. Ra-
vno tako je kot pred letom dni, 
ko sem bila še zaposlena na Re-
ku najprej kot kurjač parnih lo-
komotiv, nato sem ob delu kon-
čala srednjo ekonomsko šolo, 
bila nekaj časa analitik osebnih 
dohodkov, pokoj pa sem doča-
kala v finančnem knjigovod-
stvu.« Upokojencem, ki so tar-
nali, da jih čas vedno prehite-
va, se je samo nasmihala. Sedaj 
sama vidi, da to povsem drži. 
»No, šele leto dni je mimo. Vse 
bo prišlo na vrsto, ko bom zares 
v pokoju.« 

Kramljali smo o tem in 
onem, o uspehih, ki so jih do-
segli velenjski gledališčniki na 
raznih tekmovanjih, ne na tek-
movanjih, ampak srečanjih, pa 
o tem, da so literarne predloge 
začeli prilagajati razmeram in 
času prav amaterji — gledali-
ščniki, o . . . Naposled smo ob-

Ure pravljic 

stali pri njenih željah in prizna-
njih. Marija je skromna. Želi 
si, da bi v ansamblu naštudirali 
več kot eno predstavo na leto, 
nekaj časa bi rada še igrala, na-
to pa se bo lotila urejanja gle-
dališkega fundusa: kostumi, re-
kviziti, . . . »Spraviti je treba te 
stvari tako, da človek ve kje kaj 
vzeti.« Za svoje delo je Marija 
prejela že vrsto priznanj. Vsa 
so ji ljuba, vsa enako dragoce-
na. Morda je nekoliko bolj j)0-
nosna na Linhartovo plaketo. 

»Ukradli« smo ji pol ure ča-
sa. Več ji ga nismo smeli. Mu-
dilo se ji je. Kam neki kot v 
gledališče, na Borštnikovo sre-
čanje. 

- t p -

Odbor za gledališko dejavnost pri ZKO Velenje 

»Gre nam za množičnost 

PRIREDITVE KULTUR-
NEGA CENTRA IVAN 
NAPOTNIK TITOVO 
VELENJE 

ABONMA - GLEDA-
LIŠČE 

V četrtek, 6. novembra ob 
19.30, gostuje v domu kulture 
Titovo Velenje Teater u gostima 
iz Zagreba s komedijo K A D 
M A Č K E ODU . Avtorja J. Mor-
timer in B. Cook sta znana pisca 
zabavnega programa londonske 
televizije. Igralci Gledališča v 
gosteh so nas že navdušili v pre-
tekli sezoni. V sodobni situacij-
ski komediji se bodo tokrat pre-
stavili: Marija Kohn, Ana Karič, 
Renata Jurkovič, Ljubomir Ka-
por, Boris Buzanič, Vanja Matu-
jec in drugi. Komedijo je režiral 
Relja Bašič. 

Vstopnice 700 din. Šolska mla-
dina 350 din. 

LUTKOVNA PREDSTA-
VA ZA OTROKE 

ZMAJ BIMBOBAJ v izvedbi 
Lutkovnega gledališča iz Mari-
bora bo zabaval otroke med 4. in 
8. letom starosti v soboto, 8. no-
vembra ob 10.00 v mali dvorani 
doma kulture v Titovem Velenju 
in ob 15.00 v Šmartnem ob Paki. 
Dobrodušni, a ne preveč pame-
tni Bimbobaj zna govoriti le bye, 
bye . . . 

Vstopnice 100 din. 

GOSTOVANJE GLEDA-
LIŠKE SKUPINE IZ 
LONDONA 

V ponedeljek, 10. novembra 
ob 17.00, bo v domu kulture 
Titovo Velenje nastopila angle-

Kemal Gekič 

ška gledališka skupina Jill Reud 
& Company s predstavo UN-
DER M ILK W O O D . Avtor Dy-
lan Marlais Thomas je znan kot 
novinar, pesnik, pisatelj in dra-
matik. V svoji najbolj uspeli dra-
mi Under Milk Wood prikazuje 
življenje v malem obmorskem 
mestu v Welsu. 

Igrajo: Robert Eyles, Jill Fre-
ud, Harriet Grasby, Glyn Haydn, 
Nina Holloway in drugi. 

Prireditev posreduje britanski 
konzulat. 

Vstopnice 150 din. 

ABONMA - KOMORNI 
KONCERTI 

Komorni abonma bo otvoril 
pianist KEMAL G E K I Č z inter-
pretacijo skladb Frederick^ Cho-
pina v torek, 11. novembra ob 
19.30 v dvorani glasbene šole. 
Leta 1962 v Splitu rojeni Kemal 
Gekič sodi med najvidnejše pia-
niste mlade generacije — »gene-

racije, ki prihaja« — ki je vse 
bolj prisotna tako na domačih 
koncertnih odrih kot na številnih 
mednarodnih pianističnih tek-
movanjih širom po svetu. > 

Vstopnice v prosti prodaji 
1000 din, šolska mladina 
500 din. Ob 17.00 bo koncert za 
učence Centra srednjih šol. 

VEČER JUGOSLOVAN-
SKE FOLKLORE 

Po izredno uspelem nastopu 
gostov iz Belorusije se bo v sre-
do, 12. novembra ob 17.00 v 
Šmartnem ob Paki in ob 19.30 v 
domu kulture v Titovem Velenju 
predstavilo Kulturno-umetniško 
društvo iz Splita. »Jedinstvo« je 
bilo ustanovljeno leta 1919. 

Poseben poslastek bo program 
znamenite Dalmatinske Klape. 

Vstopnice so že v predprodaji 
po 600 din. Popustov ni! 

Plesi severne Hrvatske 

zanimivo kot že dolgo ne,« je po-
vedal predsednik odbora za gle-
dališko dejavnost pri zvezi kul-
turnih organizacij občine Velenje 
Jože Robida. 

»Zveste spremljevalke« uspe-
hov so seveda težave. Tudi pri tej 
dejavnosti jih ne manjka. Zače-
njajo se že kar pri iskanju sode-
lavcev oziroma poklicnih režiser-
jev. Teh ni. Do sedaj so kljub 
prizadevanjem uspeli pridobiti le 
enega, pa še ta je »zaseden« kar 
na treh koncih. Če bi ga našli, se 
vsem vprašanjem ne bi izognili. 
Nasprotno. Porajala bi se nova, 
in sicer v zvezi s stroški. Režije 
predstav so, po besedah sogovor-
nika, draga stvar, poceni tudi ni-
so kostumi, scene, potni stroški; 
konec koncev tudi za tisto, kar bi 
bilo pri takih oblikah delovanja 
skorajda nujno potrebno — 
skromna družabnost — ni denar-
ja«. 

Naloge v prihodnje — člani 
odbora za gledališko dejavnost si 
prizadevajo, da ne bi ponovili 
starih napak pri organizaciji ob-
činskega srečanja, da bi bilo to 
pravočasno organizirano, ljubite-
lji gledališča pa naj bi videli res-
nično najboljše predstave. Poleg 

kakovost« 
tega je pred njimi dokaj zahte-
vna naloga, na katero se že sedaj 
vestno pripravljajo — organiza-
cija 30-letnice srečanja gledali-
ških skupin Slovenije. Prvo tak-
šno srečanje je bilo namreč prav 
na odrskih deskah v Šaleški doli-
ni. 

Po novem sodi na to področje 
tudi lutkarstvo. Temu področju v 
preteklih letih niso namenjali 
prav posebno velike pozornosti. 
»Napako« bodo poskušali od-
praviti čimprej. Da bi lutkarska 
dejavnost oživela, bodo organizi-
rali seminar za vse tiste, ki j im je 
takšna dejavnost blizu in v kateri 
bi radi delali. Potrudili pa se bo-
do, da se bodo udeležili še kakš-
nega republiškega seminarja, ta-
ko gledališčniki kot tudi slednji. 
»Da bo odbor postal resnično ti-
sto, za čemer strmimo, se bomo 
morali bolje povezati že z osnov-
nimi šolami, saj vemo za njihovo 
bogato dejavnost prav na tem 
področju. Če bo odbor za gleda-
liško dejavnost tisti, na katerega 
se bodo gledališniki amaterji za-
nesli in se nanj obrnili ob vseh 
težavah, ki jih spremljajo, bomo 
dosegli cilj,« je sklenil pogovor 
Jože Robida. 

Jože Robida 

delovanje zagotavlja primerno 
kakovost. Poleg prej omenjenih 
imamo na področju gledališke 
dejavnosti še obilico skupin v 
drugih krajevnih skupnostih, ki 
so zaenkrat pokazale precejšnjo 
mero resnosti in volje. Zagotovo 
bo letošnje občinsko srečanje 
gledališnikov naše občine živo in 

Pri letošnjem razpisu abon-
majskih prireditev se je daleč 
največ občanov odločilo za gle-
dališkega. Zakaj? Odgovor goto-
vo ne bo težko poiskati. Mnogi 
so ljubitelji te dejavnosti tudi po 
»zaslugi« domačih skupin: Ama-
terskega gledališča iz Titovega 
Velenja, Gledališča pod kozol-
cem iz Šmartnega ob Paki, zad-
nje čase pa prihajajo vse bolj na 
sceno tudi gledališčniki iz Skal. 
Tako kot glasbeno, literarno, tu-
di gledališko dejavnost usmerja 
in vodi poseben odbor pri zvezi 
kulturnih organizacij občine Ve-
lenje. 

V ustanovitvenem »aktu« je 
zapisano, da naj bi bil odbor za 
gledališko dejavnost nekakšen 
servis, ki bi združil vse tovrstne 
skupine ali posameznike v celo-
to. Deloval naj bi kot koordina-
tor te dejavnosti. »Trudimo in 
seveda želimo si, da bi bila gle-
dališka dejavnost v velenjski ob-
čini množična in kakovostna. 
Trenutno se lahko pohvalimo 
vsaj s tremi ansambli, ki dosega-
jo povsod, kjer nastopajo, lepe 
uspehe. Prav tako so »sposobni« 
sodelovati s poklicnimi režiserji. 
Treba je reči, da edino takšno so-

Knjižnica Kulturnega centra h au \apotmk omesč.i s se 
starše, ki imajo predšolske in šo!ooh\e/ne otroke, da so se 
\ pionirski sobi knjižnice v rito\em Velenju pričele URF. 
PRAVLJIC . 

URF PRAVLJIC so vsako sredo in sicer: 
ob 16:00 za otroke od 5. 7. leta starosti, 
ob 17.0(1 /a otroke od 7. 10 leta starosti. 
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Udeleženci programiranega aktivnega odmora v Lipiku. 

Programirani aktivni odmori 

V Lipiku tudi delavci iz manjših 
organizacij 

Konec oktobra se je z deset-

dnevnega programiranega aktiv-

nega odmora v Lipiku vrnila 

skupina delavcev iz manjših or-

ganizacij združenega dela. Ko-

misija za šport, rekreacijo in od-

dih pri Občinskem svetu ZSS Ve-

lenje se je za to obliko odmora 

odloči la letos prvič. Vodila j ih je 

misel, da imajo v manjših organi-

zacijah združenega dela premalo 

sredstev, da bi lahko pripravili 

podobne oddihe, kot nekaj časa 

že tečejo v Gorenju in Reku. Po 

vrnitvi se je v našem uredništvu 

oglasil Krešimir Bandaio, ki seje 

tega oddiha udeležil kot pred-

stavnik Občinskega sveta. 

»L ip ik je manjši kraj v Slavoni-

ji , ki se ukvarja pretežno s turiz-

mom in zdravstvom,« je dejal v 

uvodu. Sicer pa povejmo, da se 

je programiranega aktivnega od-

mora udeležilo 24 delavcev iz 

manših organizacij združenega 

dela, bili pa so predvsem iz 

E K O , Inženiringa, Kulturnega 

centra iz Merxove poslovalnice 

Šoštanj). »Zaradi manjšega odzi-

va, kot smo ga pričakovali, smo se 

prikl juči l i skupini Gorenja. Gore-

nje je iimelo letos v Lipiku pribli-

žno 250 delavcev.« 

Kakco ta programiran aktivni 

odd ih izgleda? » O b prihodu je 

vsaka skupina napotena na zdrav-

niški pregled in preizkus psihofi-

zičnih sposobnosti. Na osnovi re-

zultatov so posamezniki razvršče-

ni v takoimenovane jakostne sku-

pine. Čeprav je program skupin 

približno enak, pa skupine v kate-

re so razvrščeni delavci z manjši-

mi psihofizičnimi sposobnostmi 

delajo vaje recimo v daljših časov-

nih razmikih.« 

Vsak dan pa je poln najrazli-

čnejših aktivnosti. Poglejmo ka-

ko recimo izgleda en sam tak 

dan: » O b 9. uri vaje z orodji, ob 

10. igranje nogometa, ob 11. ko-

panje v bazenu, potem je čas za 

kosilo, od 14. do 16. ure pride na 

vrsto balinanje, potem pa spet ko-

panje,« je povedal Krešimir Ban-

daio. Seveda pa se programi me-

njajo in na vrsto pridejo tudi 

druge športne panoge — odboj-

ka, kegljanje, kolesarjenje . . . 

Eden od desetih dni je rezervi-

ran za izlet v naravo, ponavadi 

tako, da udeleženci obiščejo ene-

ga od spominskih obeležij, ki j ih 

v Slavoniji ne manjka. » M i smo 

si ogledali muzej v osnovni šoli 

Buče ter spomenik žrtvam fašiz-

ma v Ramenskem. K spomeniku 

padlih v vasi Kokunjevac pa smo 

položili venec.« 

Seveda nas je zanimalo tudi, 

kako so bili udeleženci progra-

Ljubmo ob Savinji 

Poslej brez kino 
predstav? 

Na LLjubnem ob Savinji se ljubi-

telji fiilma kar precej razburjajo, 

saj od 15. oktobra dalje v tamkajš-

nji kinnodvorani ne vrtijo več fil-

mov. VVzrokov zato je kar nekaj. 

Predvssem je to nameravana pre-

urediteev dvorane, kar pa se letos 

zaneslj jivo še ne bo zgodilo, kveč-

jemu ppomladi, zima pa je seveda 

pravšnjiji čas za obiskovanje film-

skih priredstav. 

Naslslednji in nemara še večji 

problerem je kadrovske narave. Ki-

no sekikcijo pri tamkajšnjem pro-

svetnen-m društvu je doslej več ali 

manj v<vodil en sam človek, na ka-

terega i plečih so bili vsi potrebni 

opravkiki, od predvajanja filmov, do 

prodajeje vstopnic. Štefan Mat jaž 

je bil teto in ko zares ni več zmogel 

vsega s sam, so filmske predstave 

vsaj zatačasno prekinili. Sam pravi, 

da bi si sekcijo še vodil in pomagal 

pri delu, le sodelavce bi potrebo-

val. Da ne dobijo drugega opera-

terja, je morda vzrok tudi v hono-

rarju. saj je najbrž prav malo 

takšnih, ki bi bili pripravljeni po-

tratiti ves večer za 500 dinarjev. 

Pri prosvetnem društvu bodo torej 

morali nekaj ukreniti in kino sek-

cijo znova oživiti in številčno 

okrepiti, saj je dela za enega sa-

mega zares preveč. 

Sicer je bil obisk predstav v 

zadnjem času zadovoljiv, zlasti se 

je povečalo zanimanje za domače 

filme. V povprečju je bilo sicer ne-

kaj manj obiskovalcev, vendar le 

na račun predstav ob torkih, v so-

boto in nedeljo je bil namreč zelo 

dober in so 7. njim lahko pokrivali 

stroške. Glede na zimsko obdobje 

in zanimanje za filme bodo na 

Ljubnem morali ukrepati in to hi-

tro. 

Vittan Mal v knjižnici 
Vse učučence višjih razredov in vse ljubittelje knjig Vitana M A L A , vabi-

mo v ir četrtek, 13. novembra, ob 16.00 v velenjsko knjižnico na sreča-

nje in n prijeten razgovor s priljubljenim pisateljem in njegovimi juna-

ki. 
Vabljeni! 

Kululturni center Ivan Napotnik 

obvbvešča 

da ja je muzej na velenjskem gradu zaprt od 1. novembra do 1. apri-

la p prihodnjega leta. Kljub temu pa si zbirke na gradu lahko 

oglegledate, če najavite svoj obisk. V tem primeru bodo prostore 

muziuzejskih zbirk tudi ogrevali. 

miranega aktivnega odmora za-

dovoljni. »Pred povratkom iz Li-

pika je bilo slišati same pohvalne 

besede. Povedati je namreč treba, 

da ta odmor vodijo usposobljeni 

ljudje, in da so svojo nalogo tudi 

tokrat izpeljali odlično.« 

Med udeleženci ni bilo takšne-

ga, ki ne bi v tako širokem pro-

gramu našel kaj tudi zase. In čla-

ni komisije za šport, rekreacijo 

in oddih pri Občinskem sindikal-

nem svetu upravičeno pričakuje-

jo, da bo že prihodnje leto med 

delavci manjših delovnih organi-

zacij za tovrstno aktivnost več 

zanimanja. Led pa je vsekakor 

prebit. 

(mkp) 

ZTK0 Velenje 

Zmagovalec 
v prostih 
metih 

Po petdnevnem tekmova-

nju v metanju prostih metov 

na koš je pokal zveze telesno-

kulturnih organizacij osvojil 

Robi Kričej, ki je kar osem-

krat zapored zadel koš, Sandi 

Oder je bil s šestimi drugi, 

Tone Tranik s tremi tret j i , . . . 

Takšno tekmovanje bo 

Z K O organizirala tudi pri-

hodnje leto. in sicer v spo-

mladanskih mesecih. 

Rekreacijska 
vadba 

Tako kot prejšnje leto. je 

Z K O Velenje tudi letos pri-

pravila rekreacijsko vadbo za 

matere z otroki. Ta se bo za-

čela danes, 6. novembra, ob 

16.45 do 18. ure v telovadnici 

osnovne šole Veljka Vlahovi-

ča Titovo Velenje. 

Rekreacijska vadba se bo 

prav tega dne začela tudi za 

starejše krajanke, vendar za 

te v telovadnici osnovne šole 

bratov Mravljakov v Titovem 

Velenju. Trajala pa bo od 

19.30 do 21. ure. 

Občinska liga 
v odbojki 

Zveza telesnokulturnih or-

ganizacij občine Velenje ob-

vešča vse, da bo sestanek vo-

dij ekip za občinsko ligo v 

odbojki v ponedeljek, 10. no-

vembra, v prostorih Z T K O 

Velenje, Foitova 2, in sicer za 

ženske ob 18., za moške pa 

ob 19. uri. 

Ženske ekipe morajo pla-

čati za soudeležbo 2.000,— 

dinarjev, moški pa 4.000.— 

din. Poravnati pa jo morajo 

do sestanka na žiro račun št. 

52800-678-56117 z opombo 

za občinsko ligo v odbojki. 

Vse ostale informacije bodo 

dobili vodje ekip na sestan-

ku. 

Dnevi Gorenja 

Uspele športne igre delavcev 
Gorenja 

Delavci sestavljene organizaci-

je združenega dela Gorenje so se 

25. in 26. oktobra srečali na pr-

vih športnih igrah tega poslovne-

ga sistema. Čeprav so bile igre 

namenjene športnemu preverja-

nju znanja, sposobnosti, moči, 

spretnosti, so imele glavni na-

men v medsebojnem spoznava-

nju in sodelovanju med delavci 

delovnih organizacij Gorenja iz 

Vranja, Djakovice, Bihača, Mur-

skega Središča, Lendave, Gornje 

Radgone, Ruš, Mute, Slovenj 

Gradca, Ljubljane, Nazarij, Tito-

vega Velenja. 

Srečanje je lepo uspelo. Tek-

movalci so se najprej pomerili v 

metanju pikada in na osnovi teh 

rezultatov sestavili tekmovalne 

ekipe, torej tekmovalci niso 

predstavljali svojih delovnih or-

ganizacij, temveč novo oblikova-

ne ekipe, ki so se nato pomerile v 

raznih športnih in šaljivih igrah. 

Igrali so mali nogomet, odbojko, 

kegljali, imeli nekaj štafetnih 

iger, najboljši pa so bili tekmo-

valci, ki so sestavljali ekipo An-

tene. 

Tudi družabno srečanje, na 

katerem so se udeleženci pomeri-

li tudi v solo petju, je lepo uspe-

lo. 

Rudar : Ljubljana 4:3 
Nogometaši Rudarja so dose-

gli že tretjo zaporedno zmago, 

kar je seveda najbolj razveselilo 

njihove privržence. Spodbudno 

je, da so začeli tudi pogosteje tre-

sti mreže nasprotnih vratarjev, 

pa čeprav se je v nedeljo to »pri-

petilo« samo enemu igralcu, 

srednjemu .napadalcu Jalušicu, 

ki je dosegel vse štiri zadetke za 

svojo ekipo, dva v prvem in dva 

v drugem polčasu. Poleg tega je 

imel še nekaj prilik, da bi ta 

osebni rekord še izboljšal. Ško-

da, da so obrambni igralci igrali 

tokrat zelo nezanesljivo, da so 

preveč »plavali«, kar so izkori-

stili hitri gostje in kar trikrat pre-

magali vratarja Cvetkoviča. Ime-

li so tudi nekaj smole, ali pa je 

bila sreča naklonjena gostite-

ljem, saj so gostje v prvih dvajse-

tih minutah kar dvakrat zadeli 

okvir domačih vrat. Glede na to, 

da je zmaga ostala doma. pa če-

prav minimalna, je bilo nekaj 

100 gledalcev vendarle zadovolj-

nih, saj so ob sedmih zadetkih vi-

deli še kopico prilik, odprto igro 

obeh ekip in zasluženo zmago 

domačih, ki tudi po vodstvu go-

stov z 2:1 niso klonili. V nedeljo 

bodo nogometaši Rudarja gosto-

vali pri zadnjeuvrščenemu Kovi-

narju v Mariboru. 

Elkroj : Ingrad Kladivar 1:1 
Sodeč samo po nedeljski tek-

mi je nogometašem Elkroja ne-

koliko pošla sapa po uspešnih 

nastopih v prejšnjih kolih. V ne-

deljo so namreč prikazali kaj ma-

lo nogometnih veščin, razen bor-

benosti pravzaprav ničesar, kar 

seveda velja tudi za goste iz Ce-

lja. Res je, da so bili domačini 

precej oslabljeni, toda nekaj več 

bi vendarle lahko pokazali. 

Upajmo, da je bil to le slab dan 

in da bo že v nedeljo na gostova-

nju pri mariborskem Železničar-

ju veliko bolje. 

V prvem polčasu sta omembe 

vredni le dve akciji. V 15. minuti 

je Hren zadel vratnico, v 45. mi-

nuti pa je Tratnik rešil zanesljiv 

zadetek gostov. Oba zadetka sta 

padla v eni minuti in oba s stre-

lom iz enajstmetrovke. Povedli 

so gostje v 66. minuti, že v na-

slednji akciji pa je sodnik doso-

dil najstrožjo kazen še za doma-

čine in Hren je dosegel končni 

rezultat. Kakšnih 1.800 gledalcev 

po srečanju seveda ni moglo biti 

prav zadovoljno. 

Partizan : Šmartno 1:1 
V savinjsko-šaleškem derbiju 

so si nogometaši Žalca in Smart-

nega razdelili točki. Gostitelji so 

sicer imeli nekaj več priložnosti, 

vendar je rezultat glede na potek 

srečanja vendarle pravičen. 

Gostje so s strelom Salikoviča 

povedli v prvem polčasu, doma-

čini pa so v drugem izenačili. 

Nogometaši Smartnega so od 31. 

minute dalje igral le z desetimi 

igralci, saj je bil zaradi namerne-

ga prekrška izključen Matko. Po 

9. kolu so s 13 točkami na vrhu 

lestvice Šmartno, Steklar in Naf-

ta. 

Šoštanj : Astra Jadran 25:21 
Šoštanjski rokometaši so dobi-

li še drugi derbi, saj so na doma-

čem igrišču v Slovenj gradcu pre-

magali moštvo Astre Jadrana s 

25:21 (11:13). Gostje so bili sicer 

boljši nasprotnik v prvem polča-

su, v nadaljevanju pa so Šoštanj-

čani le zaigrali bolj zavzeto in so 

z domiselno igro zasluženo osvo-

jili pomembni točki. Najboljši so 

bili Vrečar, Žolger in vratar Gra-

dišnik, ki je z odlično igro v dru-

gem polčasu veliko prispeval k 

zmagi. Strelci so bili Vrečar 7. 

Žolger 6, Lesjak 5, Medved 3, 

Strigi 2 ter Ramšak in Požun po 

1. Šoštanjčani so sedaj na vrhu 

lestvice z enakim številom točk 

kot Usnjar in Astra Jadran, v pri-

hodnjem kolu pa se bodo znova 

v derbiju pomerili z drugouvršče-

nim Usnjarjem na njegovem 

igrišču. 

Karate 

Lepi jesenski dosežki 
Karateisti velenjskega kluba 

so uspešno pričeli z jesenskimi 

nastopi. Najprej velja omeniti 

razveseljivo novico iz Umaga, saj 

so Pistotnik, Rodič, Tabakovič, 

Araus, Ahmetovič in Guberinič 

uspešno opravili preizkušnjo 

znanja pred zvezno komisiji in 

si s tem pridobili naslove • >j-

strov karateja. 

Velenjski tekmovalci so bili 

uspešni tudi v prvem kolu slo-

venske lige, saj so Vah, Korpnik, 

Pejkunovič, Hepič in Guberinič 

premagali Ljubljano z 10:0. V 

Rušah je bilo letošnje republiško 

prvenstvo, na katerem je Zoran 

Rodič ponovil lanskoletni uspeh 

in znova osvojil naslov republi-

škega prvaka. Pri tem velja ome-

niti lepo mero razumevanja tol-

minske vojašnice, kjer Rodič slu-

ži vojaški rok, ki mu je omogoči-

la nastop na prvenstvu. Sicer ve-

lenjski karateisti pričakujejo le-

po uvrstitev v republiški ligi, ki 

bo s 6. kolom sklenjena konec 

meseca v Celju. Uspeh bo odvi-

sen od rezultatov v tretjem, četr-

tem in petem kolu, ko se bodo 

pomerili z ekipami Olimpije, Tr-

bovelj in Ruš. 

Povedati velja še, da so člani 

velenjskega kluba prejšnji mesec 

dvakrat prikazali veščine tega 

športa pripadnikom teritorialne 

obrambe. Še bolj razveseljivo je 

dejstvo, da se je v klub včlanilo 

kar 100 novih članov in jih je se-

daj skupaj preko 200. 

P. D. 

Ljubno : Mežica 
3:1 

Odbojkarice Ljubnega so to-

krat le zaigrale v popolni postavi 

in so zanesljivo premagale gostje 

iz Mežice s 3:1 (8, - 14, 4, 8). 

Mežičanke so osvojile drugi niz, 

ko so domačinke nekoliko popu-

stile, sicer pa zmaga ni bila 

vprašljiva. V prihodnjem kolu se 

bodo ljubenske igralke v gosteh 

pomerile z ekipo Krima. 

Polovičen 
uspeh 

V 4. kolu tekmovanja v sloven-

skih odbojkarskih ligah sta obe 

ekipi Topolšice gostovali Misli-

nji. Dekleta so zmagala, fantje 

pa prepričljivo izgubili. Odboj-

karice Topolšice — Kajuha so 

zmagale po hudem boju v petih 

nizih, za zmago pa so potrebova-

la dobri dve uri. Rezultat je bil 

toreji 3:2 (5, -13 , 11, -14 , 14) za 

gostje. Srečanje je bilo polno 

preobratov in nihanj v igri na 

obeh straneh, obe ekipi pa sta 

predvsem veliko grešili pri servi-

sih. 

Fantje na gostovanju v Misli-

nji niso bili tako uspešni, saj so 

gladko izgubili z 0:3 ( — 9, —3, 

— 12). Gostitelji so z dobro igro 

na mreži povsem onemogočili 

goste, ki so se razpoloženim do-

mačinom dostojno upirali le v 

zadnjem nizu, kaj več pa j im to-

krat ni uspelo. 

V soboto ob 16. uri bo v telo-

vadnici osnovne šole Karla De-

stovnika-Kajuha najprej srečanje 

med ekipama Topolšice — Kaju-

ha in Palome Branika I I , ob 18. 

uri pa bo v telovadnici osnovne 

šole v Topolšici še srečanje mo-

ških ekip med Topolšico in Na-

rodnim domom iz Ljubljane. 

D. Menih 

Podbočje : Elektra 
59:89 

V 4. kolu je ekipa Elektre go-

stovala v Podbočju in visoko 

zmagala z 89:59 (49:32). Doma-

čini so nastopili precej oslablje-

ni, zato so pri gostih dobili pri-

ložnost tudi igralci, ki sicer manj 

igrajo. Košarkarji Elektre so bili 

tudi tokrat uspešni pri metanju 

za tri točke, saj so zadeli kar de-

vet trojk. Za Elektro so nastopili 

Pečovnik 4, Mackovšek 2, Dum-

buya 4, Mlinšek 35, Cajner 14, 

Breznik 10, Rotovnik 5, Brešar 8 

in Plešej 7. V soboto se bodo 

igralci Elektre ob 17. uri doma 

pomerili z ekipo Zagorja. 

Strelski šport 

Še druga zmaga 
V drugem kolu tekmovanja v 

vzhodni slovenski strelski ligi so 

se strelci Mroža doma pomerili z 

ekipo Boštanja. V zelo izenačeni 

tekmi so domačini tesno zmagali 

z rezultatom 1.440:1.437. Nasto-

pili so Miklav 363, Šafarič 352, 

Perhač 355 in Žučko 370. S štiri-

mi točkami po dveh kolih so ve-

lenjski strelci v vrhu prvenstvene 

razpredelnice. 

F. Žučko 
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TOZD maloproda ja 
TOZD ve leproda ja 

TOK kme t i j s t vo 
TOK kop las 

\ TOZD vir io 

te le fon: 853-151 
856-387 
881-241 
856-364 

DO ERA n. sol. o. 
TITOVO VELENJE 
Prešernova 10 

Delavski svet delovne organizacije-Skupna komisija za 
licitacijo sredstev 

V skladu z Zakonom o pogojih odpisa osnovnih sredstev in 
obratnih sredstev izven uporabe Ur I. SFRJ 24/86 objavlja 

PONUDBO ZA ODPLAČNI PRENOS SREDSTEV 
UPORABNIKOM DRUŽBENIH SREDSTEV IN 

JAVNO LICITACIJO: 

TOK Kmetijstvo: 
1. Silofreza Vogelnot 1 30.000 30.000 
2. Obračalnik Favorit 220 1 10.000 10.000 
3. Mulčer 200 1 30.000 30.000 
4. Vilihord — mulčer tip 200 1 20.000 20.000 
5. Riper-podrahljač IMT 1 10.000 10.000 
6. Krožna brana IMT 1 30.000 30.000 
7. Sejalnica OLT 4 redna 1 50.000 50.000 
8. Plug Slavonac 3A 1 10.000 10.000 
9. Enoosna prikolica 1,5 t Zmaj 1 10.000 10.000 

10. Freza IMT 150 1 30.000 30.000 
11. Kozolec (cca 30 mJ lesa) 80.000 
12. Škropilnica MR 1650 1 200.000 200.000 
13. Prikolica Fe 3 t-enoosna 1 100.000 100.000 
14. Prikolica 5 t enoosna 1 200.000 200.000 
15. Traktor IMT 558 1 400.000 400.000 
16. Nakladalka SIP 15 ma 

30.000 30.000 
17. Sejalnica OLT 4 redna 1 30.000 30.000 
18. Trosilec umetnega gnoja Vi-

kon 1 20.000 20.000 
19. Plug IMT 754 1 5.000 5.000 
20. Silažni kombajn SIP Šempeter 

SK 80 1 50.000 50.000 
21. Plug dvobrazni Batuje 1 5.000 5.000 
22 Škropilnica Morava 1500 I 1 100.000 100.000 
23. Kozolec (les) 1 50.000 50.000 
24. Osebni avto Zastava 850, le-

tnik 81, neregi. 1 60.000 60.000 
25. Oprema po seznamu (motor-

ne žage, bojlerji) v skupni 
vrednosti 21.900 

TOZD Maloprodaja: 

26. Peč za centralno kurjavo, le-
tnik 1976 35000 kkcal-bojler 
1 2 0 1 

27. Kompresor hladilnik Lth letnik 
1969, 32999 F 12, 12atm, 
380 V 

28. Razna trgovinska oprema po 
seznamu (tehtnice, hladilne vi-
trine, pulti) v vrednosti 

29. Razna oprema po seznamu 
(okenski okvirji, stekla, vrata, 
peči, kabel) v vrednosti 

kom cena vrednost 

15.000 15.000 

30.000 

124.100 

56.100 

35 let 
30. Vodna črpalka EVC-900 ses. 

koš 

TOZD Vino: 
31. Tovorni avto Zastava 640, le-

tnik 1974, nosilnost 4 t 

. (100 KS) 
32. Transportni voziček z gumi 

kolesi 
33. Razna oprema po seznamu 

(električni motorji, pisalni 
stroj) v vrednosti 

1 25.000 25.000 

1 850.000 850.000 

1 5.000 5.000 

11.300 

DSSS: 
34. Steklo okensko 103 kom 206.000 
35. Mehanografski stroji po se-

znamu v vrednosti 16.500 
36. Miza pisalna št. 00328 10.000 
37. Ostala pisarniška oprema po 

seznamu (pisalne mize, oma-
re, stoli) v vrednosti 72.800 

38. Fotokopirni stroj-elektrostati-
čni papir 30.000 

39. Telefonska centrala 30 štev. 
SATC 6/30 PABX Iskra s kon-
čnimi zbiralniki 1 800.000 800.000 

Ogled vseh objavljenih sredstev, kakor tudi sredstev po sezna-
mu je možen v prostorih DO ERA TOZD Veleprodaja, p. e. Pre-
vozništvo C. Simona Blatnika (ob restavraciji Jezero), razen za 
sredstva pod zap. št. 11 na posestvu DE Turn in pod zap. št. 23 
na posestvu DE Ravne pri Šoštanju. Ogled je možen od 13. 11. 
1986 do dneva licitacije od 8. do 12. ure. 

Pismene ponudbe za vsa osnovna in obratna sredstva bomo 
sprejemali do 14. 11. 1986 na naslov: DO ERA Titovo Velenje, 
Prešernova 10, Komisija za licitacijo sredstev. 

Razglasitev najugodnejšega ponudnika bo 15. 11. 1986 ob 9. uri 
v prostorih DO ERA TOZD Veleprodaja, p. e. Prevozništvo, C. 
Simona Blatnika, Titovo Velenje. 

Za sredstva, ki ne bodo odplačno prenešena na druge uporab-
nike družbenih sredstev bo izvedena licitacija Isti dan to je 
15. 11. 1986 na istem mestu ob 10. uri. Začetne cene obja-
vljene v tej ponudbi so brez prometnega davka — prometni da-
vek plača kupec. Obavljena sredstva se prodajajo po načelu vi-
deno-kupljeno. 

Na licitaciji lahko sodelujejo tako uporabniki družbenih sredstev 
kot tudi delovni ljudje in občani. Pred pričetkom licitacije mora-
jo pravne osebe za varščino predložiti v blagajni DO barirani 
ček, fizične osebe pa gotovino. Varščina znaša 10 % od začetne 
cene sredstev, ki jh bodo licitirali. 

É y j ^ j ^ 
// r fr* b n 

toplejše ni modno 
ce je moj^no, še ni toplo 

$i ! 
$>lo in modno 

re^blagovnicah 

nama 

S
S* Hladnejši jesenski dnevi vas naj ne preseneti-

I jo 
— v naših blagovnicah v Šoštanju in na Gori-

ci v Titovem Velenju vam nudimo veliko 
izbiro ženske, moške in otroške 
konfekci je vseh priznanih proizva-
jalcev. 

A — Z nami sodeluje »KORS« — konfek-
« cija oblačil iz Rogaške Slatine i MIERX POTROŠNIK 

vas vabijo 
v soboto, 8. novembra, na 

VESELO 
MARTINOVANJE 
v hotel Vesna v Topolšico. 

Za vas so pripravili obilico martinovih specialitet: 

— martinovo gos z mlinci 
— šunko s hrenom 
— svinjsko obaro z ajdovimi žganci 
— pečene štruklje 
— orehovo potico 

Seveda pa ne bo m a n j k a l t ud i kos tan j , ka j še le novo v ino . Zabava l vas 
bo a n s a m b e l Globus, k i bo tud i vse sobo te v m e s e c u n o v e m b r u s k r b e l 
za vaše dob ro poču t j e . 
Informacije in rezervacije po telefonu 891-120. 
Na svidenje na MARTINOVANJU! 

( REK Tiskarna p. o. 
c b Titovo Velenje 

Delavski svet 
REK TISKARNA 
TITOVO VELENJE 

razpisuje 
prodajo osnovnih sredstev: 

1. Kombinirano vozilo ZASTAVA 850 AK, letnik 1982, v 
voznem stanju, registriran do 15. 1. 1987. Izklicna cena 
300.000 din. 

2. Fotokopirni stroj »OLIMPIA« 
ena cena 185.000 din. 

v delovnem stanju. Izkli-

V prodaji lahko sodelujejo vse pravne in fizične osebe, ki bodo 
pred pričetkom licitacije vplačale 10% od potrjene cene ali so-
delujejo v licitaciji s potrebnimi pooblastili. 

V licitaciji ima prednost družbeni sektor. Licitacija bo v prosto-
rih delovne organizacije na Štrbenkovi 6, Titovo Velenje, v petek 
14. 11. 1986 ob 10. uri. Vozilo in stroj so na ogled vsak delovni 
dan od 6. do 14. ure, informacije pa dobite po telefonu (063) 
855 521 ali 853 028. 

dežurstva 
Dežurni zobozdravnik v Zdrav-

stvenem domu Velenje: 
8. in 9. novembra — dr. Roma-

na Lah, Kidričeva 17, Titovo Ve-
lenje. 

Dežurni veterinar na Veterinar-
ski postaji Šoštanj: 

od 7. do 14. novembra — 
Franc Blatnik, dipl. vet., Titovo 
Velenje, Prešernova 22 e. telefon 
858-704 



w 
6. november 1986 * titovo velenje NAŠ OBVEŠČEVALEC nas cas * stran 11 

k o l e d a r 

ČETRTEK, 6. novembra — 

L E N A R T 

PETEK, 7. novembra - OKT. 

SOC . REV. 

S O B O T A , 8. novembra — 

B O G D A N 

N E D E L J A , 9. novembra — 

T E O D O R 

P O N E D E L J E K , 10. novembra 

— L E O N 

T O R E K , 11. novembra — 

M A R T I N 

S R E D A , 12. novembra — 

E M I L 

M ALi OGLAS/ 
M O T O K U L T I V A T O R I M T IN 

P L U G TER F R A E Z O PRO-

D A M . Vinko Pučnik, Cankarje-

va 18, Šoštanj. 

U G O D N O P R O D A M STAREJ-

Š O O M A R O , regal s knjižnim 

delom in deli za perilo ter obleke 

in tri fotelje. Telefon 856-898, 

popoldne. 

O P E L KADET KARAVAN, le-

tnik 1976, obnovljen, ugodno 

prodam. Informacije po telefonu 

853-630, popoldan. 

ŽENSKA , KI N I M A STANO-

VANJA IN J E P R I P R A V L J E N A 

pomagati v gospodinjstvu, naj se 

oglasi po telefonu 953-164 od 

6.30 do 8 ure. 

S O B O ALI S T A N O V A N J E IŠ-

Č E v Titovem Velenju ali bližnji 

okolici 53 letna ženska vsaj za 

dobo treh mesecev. Pjsne ponud-

be pošljite na upravo lista pod ši-

fro » D O B E R P L A Č N I K « 

U G O D N O P R O D A M AVTO 

S I M C O 1307 G LS, jadralno de-

sko Lavant z vso opremo in novi 

bidè Gorenje drap barve. Infor-

macije po telefonu 855-319. 

U G O D N O P R O D A M BARVNI 

TV G O R E N J E , ekran 67, star 8 

let, brezhiben. Marjan Sešel, 

Kardeljev trg 11, Titovo Velenje. 

Telefon 857-207. 

P R O D A M K O M P L E T SPAL-

N I C O IN F R A N C O S K O PO-

STELJO . Telefon 855-477. 

P R O D A M S P A L N I C O IN 

DNEVNI REGAL . Telefon 

853-694. 

Z A R A D I N I Z K I H D O H O D -

KOV prosim dobrosrčnega last-

nika stare omare ali regala, da 

mi ga odstopi. Ponudbo prosim 

sporočite ali pisno pošljite na 

upravo lista pod šifro »Zelo hva-

ležna« 

Z E L O U G O D N O P R O D A M 2 

mond plošči za gradnjo. Telefon 

062-873-385. 

U G O D N O P R O D A M SEDE-

Ž N O G A R N I T U R O , trosed raz-

tegljiv z jogijem in dva fotelja. 

Ulica Vrnjačke Banje 3, Stanova-

nje 84, telefon 856-530. 

S O D 300 litrov in razno strešno 

opeko prodam. Tone Tajnšek, 

Arnače 22 C, Šentilj, Titovo Ve-

lenje. 

P R O D A M STAREJŠ I R E G A L 

IN FOTELJE . Telefon 856-898. 

P I A N I N O PETROF in računal-

nik C O M M O D O R E 64 prodam. 

Telefon 857-782. 

P R O D A M Č I S T O K R V N E G A 

P U D L A starega 2 meseca. Tele-

fon 882-846. 

O D D A M G A R A Ž O V N A J E M 

V CENTRU MESTA. Telefon 

854-251, dopoldan. 

P O C E N I P R O D A M J A B O L K A 

ZA STISKANJE . Kovačič, Stari 

trg 11, Titovo Velenje. 

Z A M E N J A M D V O S O B N O 

S T A N O V A N J E za manjše ali za 

garsonjero. Telefon 858-119. 

U G O D N O P R O D A M REGAL , 

sesalnik, plinski štedilnik, krzne-

ne preproge. Telefon 858-119. 

M L A D Z A K O N S K I PAR , neka-

dilca, iščeta sobo s souporabo 

kopalnice in kuhinje, lahko tudi 

garsonjera na relaciji Gorica— 

Šoštanj. Morebitne ponudbe 

sporočite na naslov Jeronim Dju-

labič. Pohorskega bataljona 9, 

Pesie. Titovo Velenje. 

P R O D A M T A M 2001, letnik 

1976, registriran do juli ja 1987. 

Cena po dogovoru. Telefon 

858-793. 

L E P O N A G R A D O N U D I V A 

T ISTEMU, KI N A M A O D D A 

STANOVANJE D O J U L I J A 

1987. Ponudbe pošljite na upra-

vo N Č pod šifro » JUL I J 1987«. 

P R O D A M K O Z O . Telefon 

881 -078 

K A M P P R I K O L I C O » B R A K O « 

P R O D A M . Rugani, Cankarjeva 

2 B, Titovo Velenje. REK Elektrostrojna 
oprema 
n. sol. o., Preloge, p. Velenje 

REK Velenje DO Elektrostrojna oprema Preloge 

OBJAVLJA 

JAVNO PRODAJO 
rabljenih osnovnih sredstev, ki bo v ponedeljek, 10. 11.1986', ob 

12.00 uri v Prelogah, Titovo Velenje. 

1. Kombi zastava 385 K 

CE 143-852, leto 1980, 

št. mat. 00504735, inv. št. 011518 
Izklicna cena: 120.000 din 

2. Kombi zastava 435-K 

leto izdelave 1980, 

tov. št. (št. šasije) 00504736, 

inv. št. 91418 

Izklicna cena: 120.000 din 

3. Kombi zastava 435-K 

leto izdelave 1980, 

tov. št. 00522506, inv. št. 93482 

Izklicna cena : 150.000 din 

4. Kombi IMW 1600 BR 
leto izdelave 1979 

tov. št. (št. šasije) 50693, 
inv. št. 87851 

Izklicna cena: 200.000 din 

5. Osebni avtomobil 

IMV R-4 

tov. št. 5991497, tov. št. 94455 

Izklicna cena: 300.000 din 

6.. Žarilna peč na gorilno olje 

— namen: gretje materialov za preoblikovanje in za najzahtev-

nejšo termično obdelavo 

— temperatura: do 1000° C 

— gorivo: gorilno olje 

— uporaba: 10—25 kg/1 uro 

— kapaciteta: odvisno od namena uporabe 

— največji možni vložek v kosu: 3200 x 850 x 1090 

— prostornina peči: 3200 x 1550 x 1700 

— gabaritne mere: 5400 x 3500 x 3300 

— minimalni potrebni prostor: 5800 x 4800 x 4500 

— dimnik: 0 300 x 5000 

— vgradnja je možna tudi pod nivo terena. 

Izfcklicna certa: 500.000 din 

Oùgled osnovnih sredstev je na dan licitacije od 6.00 do 10.00 

unre v Prelogah Titovo Velenje. Varščino v višini 10 % od izklicne 

ceene bomo sprejemali med 10.30 in 11.30 uro. Nakup osn. sred-

stitev je po sistemu »VIDENO—KUPLJENO«. Kasnejših reklama-

cijij ne bomo upoštevali. 

KiCupec lahko plača kupljeno takoj ali najkasneje v treh dneh po 

liccitaciji. Prometni davek ni bil obračunan v ceno. 

Pr>rosimo, da navedeno objavite v časopisu. 

Srečno! 

GIBANJE PREBIVALSTVA. GIBANJE 
Matični urad Velenje 
Smrti 

Ivana Doblšek, gospodinja iz Titovega Velenja, Janka Ulriha 20, roj. 1917, 
Tomaž Maks Kovačič, zdravnik specialist iz Titovega Velenja, Kardeljev trg 1, 
roj. 1945, Jožef Žalik, upokojenec iz Šmartnega ob Paki 34, roj. 1923, Terezija 
Jakob, upokojenka iz Titovega Velenja, Cesta 3. julija 2, roj. 1906, Mihael Na-
raločnik, upokojenec iz Titovega Velenja, Kidričeva 13, roj. 1897. 
Rojstva : 

V mesecu oktobru se j ? rodilo 23 dečkov in 33 deklic. 

Matični urad Šoštanj 
Smrti: 

Otilija Vrhovšek iz Šoštanja, Cesta heroja Šercerja 5, roj. 1919, Marija 
Križnik iz Titovega Velenja, Jenkova I I , roj. 1922, Mihael Lah iz Žegarja 40, 
roj. 1909 
Rojstva : 

V mesecu oktobru se je rodilo 11 dečkov in 9 deklic. 

/ REK Termoelektrarne Šoštanj n.sol.o. ^ 
Šoštanj t g ^ 

TERMOELEKTRARNE ŠOŠTANJ 
Komisija za delovna razmerja 

TOZD VZDRŽEVANJE 

Komisija za delovna razmerja TOZD VZDRŽEVANJE razpisuje 

prosta dela in naloge 

»2 KV TESARJEV« 

pod naslednjimi pogoji: 

1. Končana poklicna šola tesarske stroke (IV. stopnja) 
2. 1 leto delovnih izkuienj 

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljite na na-

slov: DO TERMOELEKTRARNE ŠOŠTANJ, Kadrovska služba, 

Ivo Loie Ribarja 18, 63325 Šoštanj, v 15 dneh od dneva objave. 

Kandidati bodo o izbiri obveščeni v 8 dneh po sklepu Komisije 

za delovna razmerja TOZD VZDRŽEVANJE. 

ZVEZA OBRTNIH ZDRUŽENJ SLOVENIJE 
DS SKUPNIH STROKOVNIH SLUŽB 

razpisuje prosta dela in naloge 

ADMINISTRATORJA ZA OBRTNO ZDRUŽENJE OBČINE 
VELENJE 
Pogoji: 

Srednješolska izobrazba ekonomske, komercialne ali podobne 

smeri 

znanje strojepisja 

znanje knjigovodskih in računovodskih opravil 

najmanj 5-letna praksa na zahtevanih delih in nalogah 

Osebni dohodek po Pravilniku o delitvi dohodka in osebnih do-

hodkov Delovne skupnosti skupnih strokovnih služb Zveze obr-

tnih združenj Slovenije. 

Stanovanja ni na razpolago! 

Kandidati naj svoje prošnje skupaj s potrebnimi dokazili pošlje-

jo v 8 dneh po objavi tega razpisa na naslov: OBRTNO ZDRU-

ŽENJE OBČINE VELENJE, Foitova 2, Titovo Velenje. 

O izbranem kandidatu bodo ostali vlagatelji prošenj obveščeni v 

30 dneh po vloženi prošnji. 

Z A H V A L A 

V 74. letu starosti nas je za vedno zapustil naš dragi 

Franc Zupane 
iz Pesja 

Ob tej boleči izgubi bi se radi zahvalili vsem sorodnikom, sosedom, posebej družinama Gru-

ber in Grilc, dr. Zičkarju za lajšanje bolečin in.znancem, ki so nam v času težke izgube stali ob 

strani in nam pomagali. 

Posebej se zahvaljujemo G D Pesje in ostalim G D , K K S Z D L Pesje, Društvu upokojencev, KS 

Pesje, D O RLV, D O APS, kolektivu nabavne službe S O Z D REK , Tovarni nogavic Polzela, 

hišnemu svetu Polzela 208, častnim stražam, govornikom za poslovilne besede, pevcem, godbi, 

duhovniku za opravljen obred in vsem, ki ste darovali cvetje in ga pospremili na njegovi zad-

nji poti. 

Žalujoči: žena Terezija, sin Drago z ženo Sonjo, hčerka Ida z Rafkom in vnuki Jani , Nataša in 
Mit ja. 

Na podlagi sklepa zbora 
inštruktorjev pri Avto iol i 
AMD ŠALEŠKA DOLINA 
Titovo Velenje 

razpisujemo 

prosto delovno mesto 

voznika inštruktorja prak-
tične vožnje in predavate-
lja cestnoprometnih pred-
pisov. 

Kandidat bo sprejet za nedo-

ločen čas s preizkusno dobo 

3 (tri) mesece. 

Pogoj: instruktorski izpit 

Stanovanja ni na razpolago. 

Čas za oddajo prijave na raz-

pis je do ponedeljka 10. no-

vembra 1986. Vse prijave do-

spele do določenega roka bo 

obravnavala delovna skup-

nost in kandidate takoj obve-

stila o izidu izbire prijavljenih 

na razpis. 

REK Elektrostrojna 
o p r e m a 
n. sol. o., Preloge, p. Velenje 

REK VELENJE 
DO ELEKTROSTROJNA OPREMA 
Preloška 1 
TITOVO VELENJE 

DO ELEKTROSTROJNA OPREMA S SVOJIMI 
TEMELJNIMI ORGANIZACIJAMI 

vabi k sodelovanju 
strokovnjake z višjo ali visoko izobrazbo elektro smeri za vode-

nje in koordinacijo del na zahtevnih tehnoloških objektih ter 

tehnološko pripravo proizvodnje. 

Od kandidatov pričakujemo poleg strokovne usposobljenosti 

še izpit B kategorije. 

Kandidatom nudimo zanimivo, kreativno delo, možnost nadalj-

njega usposabljanja in napredovanja ter pomoč pri reševanju 

stanovanjskih vprašanj. 

Če vas zanima delo v naši delovni organizaciji, nam pošljite pi-

sno ponudbo z ustrezno dokumentacijo in navedbo dosedanjih 

področij dela na naslov REK DO Elektrostrojna oprema. Ka-

drovska služba, Preloška 1, 63320 Titovo Velenje, 15 dni po ob-

javi. 

Komisija za delovna razmerja TOZD Strojni obrati obja-
vlja prosta dela in naloge 

1. RAZPISOVALEC DELOVNE DOKUMENTACIJE 
Pogoji: 

— dvoletna administrativna šola 

— znanje strojepisja 

— 1 leto delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih 

2. OBLIKOVALEC KOVIN - rezkalec (3) 

3. PREOBLIKOVALEC IN SPAJALEC KOVIN — varilec (3) 
4. PREOBLIKOVALEC IN SPAJALEC KOVIN - ključavni-
čar (3) 

Pogoji: 

— šolska izobrazba ustrezne smeri IV. stopnje 

— 1—2 leti delovnih izkušenj 

Komisija za delovna razmerja TOZD Vodovodno-toplo-
vodni obrati objavlja prosta dela in naloge 

1. TEHNOLOG POSTROJENJ — ponovna objava 

Pogoji: 

višja ali srednja šola strojne smeri — energetik, poznavanje Za-

kona o graditvi objektov, predhodne izkušnje na specialnih po-

dročjih, poznavanje metod planiranja 

3 leta delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih 

2. VODJA OBRATA 
Pogoji: 

— srednja ali višja šola strojne smeri 

— strokovni izpit iz strojništva po zakonu o graditvi obj. 

— poznavanje metod planiranja 

— 3 leta delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih 

3. VODJA SEKTORJA 

Pogoji: 

— višja ali srednja šola strojne smeri 

— strokovni izpit po zakonu o graditvi objektov 

— 3 leta delovnih izkušenj 

Komisija za delovna razmerja DSSS objavlja naslednja 
prosta dela in naloge 

1. VODJA PROJEKTA — ponovna objava 

Pogoji: 

— visoka ali višja strojna, elektro ali gradbena šola 

— strokovni izpit 

— izpit B kat 

— aktivno znanje nem. ali ang. jezika 
— 5 let delovnih izkušenj na delih projektiranja ali izvajanja del 

na objektih 

2. SAMOSTOJNI PROJEKTANT STROJNIH DEL (2) - po-

novna objava 

Pogoji: 

visoka ali višja šola strojne smeri 

aktivno znanje enega svetovnega jezika 

strokovni izpit 

3 oz. 4 leta delovnih izkušenj na podobnih delih 

3. . VODJA INVENTIVNE DEJAVNOSTI - ponovna objava 

Pogoji: 

— visoka ali višja šola strojne ali elektro smeri 

— pasivno znanje tujega jezika 

— 3 leta delovnih izkušenj 

4. KONSTRUKTER ENOSTAVNEJŠIH NAPRAV — ELEK-
TRO — ponovna objava 

Pogoji: 

— višja ali srednja šola elektro smeri 

— pasivno znanje enega tujega jezika 

— 3 leta delovnih izkušenj 

5. DOKUMENTARIST IN POSLUŽEVALEC TELEPRINTER-
JA 
Pogoji: 

— administrator, ali tehnični risar 

— pasivno znanje angleškega in nemškega jezika 

— 1 leto delovnih izkušenj 

6. VODJA ODDELKA STANDARDIZACIJE, INFORMATIKE 
IN DOKUMENTACIJE 
Pogoji: 
— visoka izobrazba strojne ali elektro smeri 

— aktivno znanje angleščine 

— 5 let delovnih izkušenj v zvezi z informacijskimi sistemi, 

standardizacijami, šifracijami 

S kandidati bomo sklenili delovno razmerje za nedoločen čas s 

polnim delovnim časom in s poskusnim delom določenim v sa-

moupravnem splošnem aktu. 

Prijave s priloženimi dokazili o izpolnjevanju pogojev naj kandi-

dati pošljejo v roku 15 dni od dneva objave na naslov: REK DO 

Elektrostrojna oprema, Kadrovska služba, Preloška 1, 63320 

Titovo Velenje. O izbiri bodo kandidati obveščeni v roku 30 dni 

po poteku objave. 

u 



Krvodajalstvo 

Letošnja 
zadnja akcija 

Število prometnih nesreč je 
vsak dan večje. Zato je tudi po-
treb po krvi vedno več. 

Občinski odbor Rdečega križa 
Velenje oziroma njegova komisi-
ja za krvodajalstvo je v tem letu 
organizirala že 22 krvodajalskih 
akcij, in sicer za potrebe slove-
njegraške, celjske bolnišnice ter 
za Zavod za transfuzijo krvi iz 
Ljubljane. Tej človekoljubni ak-
ciji se vsako leto odzove veliko 
občanov naše občine. 

Prihodnji četrtek, petek in so-
boto, 13., 14. in 15. novembra, pa 
bo občinski odbor Rdečega križa 
Velenje pripravil še zadnjo krvo-
dajalsko akcijo v tem letu, in si-
cer za potrebe Zavoda za trans-
fuzijo krvi Ljubljana. Akcija bo 
potekala v prostorih rekove 
družbene prehrane; v četrtek in 
petek od 6. do 16. ure, v soboto, 
15. novembra, pa od 6. do 13. 
ure. Občinski odbor Rdečega kri-
ža vabi seveda vse občane, da 
znova pokažejo svojo pripravlje-
nost pomagati sočloveku. 

osebnega avtomobila LJ 446-763 
Franjo Bračič na prehodu za peš-
ce sedemletno Majo Cvejič in jo 
telesno poškodoval. 

VEČ OSEB TELESNO 
POŠKODOVANIH 

Po industrijski cesti v Titovem 
Velenju je proti jašku Preloge pe-
ljal 31. oktobra okoli 13. ure voz-
nik avtobusa CE 109-182 Albert 
Razgoršek. Z nasprotne strani je 
pripeljal voznik osebnega avto-
mobila CE 196-976 Silvo Javor-
nik. V križišču v bližini Pesja je 
prišlo do trčenja, pri čemer so se 
telesno poškodovali voznik v 
osebnem avtomobilu in njegovi 
sopotniki Ivan Ježovnik, Ivan Ži-
dof in Cvikan Jovanovič. 

Titovo Velenje — Rdeča dvorana 

Smučarski sejem 
Bliža se zima in gotovo že raz-

mišljate o smučarski opremi. 
Lahko si jo boste kupili tudi na 
smučarskem sejmu, ki ga bo v 
petek, soboto in nedeljo (14., 15. 
in 16. novembra) pripravil smu-
čarski klub Velenje. Prvi dan bo 
sejem odprt od 15. do 19., drugi 
od 7. do 19. in v nedeljo od 7. do 
12. Tudi na velenjskem sejmu 

boste lahko kupili rabljeno smu-
čarsko in drugo športno opremo 
za zimski pa tudi letni šport. Se-
znanili vas bodo tudi, kako je 
treba vzdrževati opremo, na sej-
mu pa bo prvič sodeloval klub za 
vodne športe iz Titovega Vele-
nja. Vstopnina za odrasle bo 300 
din, za otroke 100 din. 

nas ca 

Petek, 7. novembra, na Rad iu Velenje 

nas lov 

1. GERONIMO'S CADILLAC 
2. LASER LIGHT 
3. HEARTBREAK HOTEL 
4 . MONTEGO BAY 
5. I WANNA WAKE UP WHITH 

YOU 
6. ŠPIRIT IN THE SKY 
7. I FEEL GOOD 

Izvaja lec 

Modern Talking 
Latin Lover 
C. C. Catch 
Amazullu 

Boris Gardiner 
Doctor and the Medies 
Saphir 

N a i predlog za v s top na lestvico 

1. SOLO POR TI 

2. TAKE MY BREATH 
3. TRUE BLUE 

Peter Kent in Luisa Fer-
nandez 
Berlin 
Madona 

Moj predlog 

Moj nas lov , 

MILIČNIKI SO ZAPISALI # MILIC 
PREREZAL JE GUME 

Na Tomšičevi cesti v Titovem 
Velenju je v noči na 27. oktober 
neznanec prerezal gume na oseb-
nem avtomobilu Franca G. 

KRAJE IZ AVTOMOBI-
LOV 

V noči na 27. oktober ne ne-
znani storilec odvil meglenke z 
osebnega avtomobila Krsta M., 
parkiranega na parkirišču Šale-
ške 12. V noči na 31. oktober pa 
je prav tako neznani storilec 
ukradel rezervno kolo iz osebne-
ga avtomobila 126 P, parkirane-
ga na Jenkovi 19. 

KRŠILI SO JAVNI RED 
IN MIR 

V restavraciji Nama v Titovem 
Velenju je 28. oktobra okoli 
19.30 razgrajal vinjeni Milan F. 
Posredovati so morali miličniki, 
ki so vinjenega Milana zaradi su-
ma, da bo s kršitvami nadaljeval 
prepeljali na Postajo milice, kjer 
so ga pridržali do iztreznitve. To 
pa mu očitno ni bilo dovolj, saj 
se je v restavracijo Nama vrnil že 
29. oktobra malo pred 14. uro, 
kjer se je »lotil« strežnega oseb-
ja. Ponovno so morali posredo-
vati miličniki in kršitelja so tudi 
tokrat pridržali do iztreznitve. 

Čaka pa ga seveda zagovor pri 
sodniku za prekrške. 

POŠKODOVAN OTROK 

Štirinajstletni Mensad Barčič 
je peljal 28. oktobra okoli 20.45 s 
kolesom po Kidričevi cesti v 
Titovem Velenju. Iz Tomšičeve 
je peljal na Efenkovo voznik 
osebnega avtomobila CE 
191-702 Ivan Lampred. V križiš-
ču je prišlo do trčenja pri čemer 
se je kolesar telesno poškodoval. 

OTROKA ZBIL NA PRE-
HODU ZA PEŠCE 

V bližini osnovne šole Antona 
Aškerca v Titovem Velenju, na 
Jenkovi cesti, je 31. oktobra, 
okoli pol osmih, zbil voznik 

Upravičena jeza voznikov 

Parkirni prostor je in ni 
O tem, da parkirnih prostorov 

za tovornjake in avtobuse v 
Titovem Velenju praktično ni, ve-
do vsi, najbolj pa vozniki, ki se 

Pred parkiriščem bivše delovne organizacije HPH zapora in znak za do-
voljenje parkiranja hkrati. 

morajo znajti kakor vedo in znajo. 
Zato je toliko bolj razumljivo, da 
so omenjena vozila parkirana tudi 
na vseh mogočih in nemogočih 
mestih, a konkretnih rešitev do 
danes praktično niso našli. Pač, 
odslej se sme avtobuse in tovorna 
vozila parkirati na parkirnem 
prostoru bivše delovne organizaci-
je HPH. Toda kako, ko je prav 
omenjeno parkirišče, čeprav ozna-
čeno z znakom za dovoljeno par-
kiranje avtobusov in tovornjakov, 
praktično zaprto z rampo in klju-
čavnico. 

Na parkirišču pred Rdečo dvo-
rano pa prometni znak, ki prepo-
veduje to parkiranje. Kako dolgo 
bo to trajalo ne vemo, vse pa kaže 
na to, da bodo morali vozniki teh 
vozil še naprej iskati črna parki-
rišča. Ali še bolje — v Titovem 
Velenju ne ustavljati, saj ne bodo 
vedeli, kam s svojim vozilom. 

(b. m.) 

Najboljša literarna in likovna dela so razstavili v avli poslovne enote na Rudarski cesti v Titovem 
Velenju 

Osnovna šola Ljubno ob Savinji 

Na osnovni šoli Šlandrove 
brigade na Ljubnem ob Savi-
nji deluje pionirska hranilni-
ca že od leta 1972. Učencem 
je na voljo dvakrat tedensko, 
v ponedeljkih in četrtkih, 
pod •vodstvom mentorice 
Stanke Slapnik pa jo vodijo 
učenke 7. in 8. razreda in si-
cer Bojana Kliner, Minka 
Poličnik, Barbka Zagožen, 
Rozika Podkrižnik, Martina 
Tesovnik, Nataša Hofbauer 
in Valerija Edel. Vpisanih je 
100 varčevalcev, učenke pa 
pravijo, da je zanimanje za 
varčevanje med šolarji zaradi 
inflacije precej upadlo. To 
seveda velja za posamezne 
varčevalce, bolj pridno na-
mreč varčujejo oddelčne 
skupnosti, ki mesečno zbira-
jo denar za izlete ob zaključ-
ku šolskega leta, učenci in 
učenke četrtega razreda pa za 
šolo v naravi. 

delež obresti pa dobijo učen-
ci četrtega razreda za šolo v 
naravi. O razdelitvi obresti se 
učenci samoupravno odloča-
jo na sestankih sveta pionir-
ske hranilnice, kjer so se tudi 
odločili, da del privarčevanih 
sredstev vežejo. Ob nedav-

nem dnevu varčevanja so se 
učenci dogovorili, kako bodo 
letos varčevali. Zavedajo se 
namreč, da varčevanje ne po-
meni le varčevanje denarja, 
ampak sodi sem tudi zbiranje 
starega papirja, različne de-
lovne akcije in podobno. 

Mladinsko varčevanje 
i r 

Ze 5.500 mladih varčevalcev 
Ljubljanska banka in s tem 

tudi Temeljna banka Velenje 
namenja veliko pozornosti 
mladim varčevalcem. Na ob-
močju občin Velenje in Mo-
zirje, ki ga pokriva ta banka, 
deluje 20 šolskih hranilnic, v 
katere je vključenih 5 500 
mladih varčevalcev. V mese-
cu oktobru so odprli novo 
šolsko hranilnico na podruž-
nični osnovni šoli v Ravnah 
pri Šoštanju, saj želijo, da bi 
tudi na oddaljenih šolah raz-
mahnili to dejavnost. V orga-
nizirano varčevanje pa bodo 

začeli postopoma vključevati 
tudi malčke v vzgojno var-
stvenih ustanovah. 

V tem šolskem letu so se 
odločili za pomembno akci-
jo. Strokovno pomoč bodo 
nudili šolskim hranilnicam, 
ki bodo prešle na bančno po-
slovanje s pomočjo računal-
nika. 

Banka pa pripravlja tudi 
različne občasne akcije, s ka-
terimi želijo pritegniti mlade 
varčevalce k sodelovanju. Ob 
letošnjem mednarodnem 

dnevu varčevanja so pripra-
vili medšolsko tekmovanje 
članov šolskih hranilnic za 
najboljše likovno in literarno 
delo. Na razpis je prispelo 43 
literarnih in 76 likovnih del 
14. šolskih hranilnic. Poseb-
na ocenjevalna komisija je 
nagradila 8 literarnih in 12 li-
kovnih del, ki so jih tudi raz-
stavili v avli svoje poslovalni-
ce na Rudarski cesti, kjer so 
si jih lahko ogledali vsi var-
čevalci, ki so te dni obiskova-
li to poslovno enoto Temelj-
ne banke Velenje, (mz) 

Storil sem dobro delo 
Nekega petka sem s torbo 

na rami prihajal iz šole. Slu-
čajno sem se sklonil, da bi 
pobral kamen in zagledal 
sem denarnico, majhno črno 
denarnico. Pobral sem jo in 
jo odprl. V njej je bilo 5000 
dinarjev. Stal sem na pločni-
ku in držal v roki denarnico z 
dragoceno vsebino. Nisem 
vedel, kaj naj naredim z de-
narjem. Naj stečem v trgovi-
no in si kaj kupim, naj odne-
sem vse skupaj domov, ali 
celo pustim denarnico tam, 
kjer sem jo našel? Ne, to zad-
nje že ne, lahko bi jo našel 
kdo drug. Zato sem jo odne-
sel domov. Bil sem sam do-
ma. Usedel sem se na kavč in 
premišljeval o svoji najdbi. 
Počasi se mi je dozdevalo, da 

nisem storil prav. Začela me 
je peči vest. Kaj, če njen last-
nik denarnico že išče? Nekaj 
minut sem premišljeval, po-
tem pa sem se odločil. 

Denarnico sem odnesel na 
Postajo milice. Miličnik, ki 
me je sprejel, me je vprašal 
za ime, priimek in naslov. 
Minilo je kar nekaj časa, ko 
se je pri nas oglasila starejša 
gospa. Ker je spraševala po 
meni, me je mama poklicala. 
Bil sem zelo presenečen, ko 
mi je dala veliko vrečko bon-
bonov. Rekla je, da sem sto-
ril dobro delo, ker sem najde-
no denarnico vrnil. 

Matjaž Vrhkar, 7. a 
OŠ Veljka Vlahoviča 

Titovo Velenje 

Sodobna bančna 
oprema 

Mednarodni dan varčevanja 
je bil za delavce Ljubljanske 
banke Temeljne banke Velenje 
še posebej slovesen. Ravno v tem 
času so namreč opremili svoje 
enote z računalniško opremo 
IBM 4700. Ta jim omogoča di-
rekten poseg v Ljubljansko ban-
ko Združeno banko, kar seveda 
pomeni učinkovitejše — hitrejše 
in točnejše poslovanje. 

Računalnik jim bo med dra-
gim omogočit hitrejši pripis 
obresti za letošnje leto. Oblju-
bljajo, da jih bo mogoče pripisa-
ti že prvi delovni dan leta 1987. 

(mz) 

Kaj se mi zdi 
pomembno 

Ljubezen? Mogoče to. AJi pa 
prijateljstvo? Z denarjem tega ni 
mogoče kupiti. Nisi bogat, če ni-
maš prijateljev. Samo denar ni 
dovolj. Mnogi zavidajo tistim, ki 
imajo veliko denarja. Pri tem pa 
se niti ne zavedajo, da nimajo 
pravih prijateljev. Dobri prijate-
lji so vredni veliko več kot denar. 
Prijateljem lahko zaupaš, se z 
njimi pogovoriš. Tako imaš ob-
čutek, da nisi sam. 

Še lepši je občutek, da si lju-
bljen. Biti ljubljen, ljubiti! Ljube-
zen, naklonjenost, spoštovanje. 
Se lahko to kupi z denarjem? 
Mislim, da ne. 

Tatjana Slapnik, 8. r 

OŠ Gornji grad 

Obresti razdelijo med od-
delčne skupnosti, ki jih seve-
da porabijo za izlete, največji Učenke, ki vodijo pionirsko hranilnico na Ljubnem ob Savinji 


